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Tüm dikkatler, ilaç fiyatlarını düşürme kararı alan ABD Başkanı Trump’a çevrilirken,
sektörün sorunlarını sıralayan İzmir Eczacı Odası Başkanı Sayılkan çözüm istedi

2009 yılından itibaren 16 Mayıs’ı içine alan hafta boyunca kutlanan
Sosyal Güvenlik Haftası için Cumhuriyet Meydanı’nda tören yapıldı

‘BIR DOKUNDUK
BIN AH ISITTIK!’

‘GERÇEKLE BAĞDAŞMIYOR’

MERAL Saklıyan’ın “Çukurova’dan
Dünyaya: Yaşar Kemal” adlı
çalışması yeniden yayımlandı. Eser,
usta kalemin yaşamından ilginç
kesitlerle örülerek onun yazınsal
üretim evrenine ışık tutuyor. � 8’de 

Bir 
Yaşar
Kemal

biyografisi

CEVDETİnci Eğitim Vakfı’nın düzenlediği
‘Birlikte Mümkün’ etkinliğinde konuşan
Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, “Kadınların hayatın her 
alanında daha görünür olması için
çalışıyoruz” dedi.  � 6’da 

ERKILINÇ’DAN ‘ADALET’ VURGUSU

Örnek çalıştay
İZMİR Esnaf ve Sanatkarlar Odaları
Birliği, Türkiye’deki esnaf kuruluşlarına
yön gösterecek ‘Mesleki Eğitim 
Çalıştayı’ düzenledi. Çalıştay eğitimin
rotasına da ışık tutacak. � 10’da

ZEYTİN DİYARI
coşkuya hazır 

MENEMEN’DE düzenlenen 15. Emiralem
Çilek Festivali, renkli anlar ve
unutulmaz anılarla birlikte sona erdi.
Menemen Belediye Başkanı Aydın
Pehlivan, “Her sene rekor kırıyoruz, bu
yıl milyonu aştık” diye konuştu. � 12’de

‘Sorunun çaresi 
ilk adımı atmak’

566 YILLIK GELENEK

ZİYARETÇİ REKORU

6
Başkan Ünsal’dan

KAF KAF’a moral

İZMİR Büyükşehir
Belediyesi, Bornova’nın
zemin yapısını ortaya
koyacak çalışmalarda
sona yaklaştı. İlçede 7
bin 12 hektarlık bölge,
1543 küçük alana

bölünerek incelendi.
Yapı envanteri
çalışmaları 2025 yılı
içinde Karşıyaka’da
bulunan 22 bin 767
konut için devam
edecek. � 7’de

Kentin
simge

grubundan
güncelleme

İZMİR’İNköklü sanayi
gruplarından Batı Anadolu
Şirketler Topluluğu, yeniden
yapılanma kararı aldı. Unvan
değişikliğiyle Borsa İstanbul’da
kullanılan hisse kodu da
güncellenecek.  � 5’te 

BU YILIN TEMASI…

12‘Altın kızlar’dan
galibiyet mesajı
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İşlevsiz bir 
ilişkiyi bırakmak

10MELEK AYKAÇ9VEDAT İLKİ

Engelliler 
Kanunu nedir?

vedat.uzman@gmail.com melek.aykac1@saglik.gov.tr

MAZLUM
VESEK 

NİHAT
AK

İREM BUSE
KIRKKAYALI

YAPILIR MI KARABURUN’A! EGİAD’DA SICAK TANIŞMA

Bucasporlu Nail Amca 
İzmir Ege Gücü çok yaşa

ANTALYA, Burdur, Denizli ve
Isparta’da gazetecilere seslenen BİK
Genel Müdürü Cavit Erkılınç, “Biz
nasıl resmî ilan ve reklam
dağıtımında adaleti gözetiyorsak siz
de kurumumuzla veya kurumumuzu
etkileyen ilişkilerinizde, aramızdaki
hukuku gözetmelisiniz,
korumalısınız” dedi. � 4’te
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EDİRNE Kırkpınar Yağlı Güreşleri’nden
sonra en eski ve en köklü organizasyon
olan Akhisar Çağlak Festivali,
20 Mayıs-1 Haziran tarihleri arasında
düzenlenecek. Konserlerden yağlı
güreşlere, birbirinden renkli etkinlikler
vatandaşla buluşacak. � 2’de

ÖZELÖZEL
HABERHABER

BUĞRA
TOKMAKOĞLU 

TUGAY’DAN TAVSİYELER

“COP30’a Giderken Yerelden Küreseli
Görmek: İklim Krizi Karşısında Gıda
Güvenliği ve Erişimi” adlı oturumda
konuşan Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemil Tugay, İzmir’i sağlıklı ve
dirençli kent haline getirmek üzere
çalıştıklarını söyledi. � 4’te
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Yeter ki tek bir can 
kaybı yaşanmasın!

‘GÜVENLİ GELECEK İÇİN
KAYITLI İSTİHDAM ŞART’

BU yılki Sosyal Güvenlik Haftası
temasının kayıt dışı istihdamın
önlenmesi olarak belirlendiğini
söyleyen SGK İl Müdürü Hidayet
Baydilli, “Kayıt dışı istihdam
sadece çalışanları sosyal
güvenlik haklarından mahrum
bırakmak değildir. Aynı zamanda
ülke ekonomisine büyük zararlar
veriyor ve vergi kayıplarına
neden oluyor” dedi. � 9’da
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‘Kadınların
her daim

yanındayız’
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İLAÇfiyatlandırma sisteminin piyasa şartlarından
uzak olduğunu vurgulayan İzmir Eczacı Odası
Başkanı Tuncay Sayılkan, “Günümüzde 1 Euro'nun
döviz kuru piyasalarda 43,19 Türk Lirası olarak işlem
görürken ilaç sektöründe uygulanan döviz kuru
farklılık gösteriyor. Burada 1 Euro, yalnızca 21 lira 67
kuruş olarak hesaplanıyor. Sektördeki bu döviz kuru,
gerçek piyasa değerleriyle hiçbir şekilde
uyuşmamakta ve mali dengeyi ciddi biçimde etkiliyor.
Bu ekonomik bariyerler nedeniyle, eczanelerde
sunulan ilaç ve eczacılık hizmetinin
sürdürülebilirliğini sağlamak zorlaşıyor” dedi. 

‘SAĞLIKÇILAR MUTSUZ’
SAYILKAN, “Gerek sağlık hizmetlerine gerekse ilaç
hizmetlerine daha fazla bütçe ayrılması gerekiyor.
Bu hizmetler ve bütçelemesinde siyasi otoritelerin
bakışı ile ilgili çok farklı bir noktadayız. Sıkıntılar,
çalışanların görevlerini etkin bir şekilde yerine
getirmelerini engelleyerek, onların iş
motivasyonunu ve genel yaşam kalitesini olumsuz
yönde etkiliyor. Sadece eczacılar değil birçok sağlık
çalışanı için önemli adımlar atılması, çalışanların
motivasyonunun artırılması adına büyük bir
gereklilik haline gelmiş durumda. Sağlık 
çalışanları mutsuz” diye konuştu. � 5’te
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Bir festival daha
rüzgar gibi geçti
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Ülkemizde Edirne Kırkpınar
Yağlı Güreşleri’nden sonra en
eski ve en köklü organizasyon
olan Akhisar Çağlak
Festivali’nde geri sayım
başladı. Bu yıl 566.kez
düzenlenecek festivale
Akhisarlıları olduğu kadar
Akhisar’ın çevresindeki il ve
ilçelerden de yoğun katılım
olması bekleniyor.

Aylar önce başlayan festival
hazırlıkları tamamlandı ve festival

programı Akhisar
Belediye Başkanı Besim Dutlulu ve
festival komitesinin katıldığı bir
basın toplantısıyla duyuruldu.

Akhisar’ın kültürel ve sosyal
hayatına katkı sağlamak, aynı
zamanda kentin tanıtımını
güçlendirmek adınafestivale
büyük önem verdiklerini anlatan
Başkan Dutlulu, festivalin
Akhisar’ın tarihi kimliğinin önemli
bir parçası olduğunu söyledi.

FESTİVALİN KÖKENİ
İlk kez 1459 yılında, Akhisar’ın

Çağlak mevkiinde düzenlendiği
bilinen Akhisar Çağlak Festivali, 15.
yüzyılda yaşamış olan Akhisarlı alim
Şeyh İsa’nın, eğitimini tamamlayıp
memleketine dönüşü sırasında halk
tarafından karşılanmasıyla ortaya

çıkmış.
O dönem düzenlenen kutlamalar,
günümüze dek kesintisiz şekilde
sürdürülüyor.

Her yıl geleneksel olarak
düzenlenen festival korteji, bu yıl 20
Mayıs Salı günü saat 14.00’te

Akhisar Tahir Ün Caddesi’nden
başlayacak ve Şeyh İsa Camii’ne
kadar devam edecek. Katılımcılar,
Şeyh İsa’nın kabrinin bulunduğu
alanda anma törenine ve hayır
yemeğine katılacak.

Festival kapsamında dolu dolu
geçecek bir program hazırlandı.
Akhisar Belediyesi ev sahipliğiyle
düzenlenen festivalde; alışveriş
stantları (yerel ürünler ve kültürel
lezzetler), tiyatro gösterileri,
eğlence programları,kültürel
buluşmalar, cirit müsabakaları, spor
turnuvaları, konserler ve daha
birçok renkli etkinlik vatandaşlarla
buluşacak.

Ünlü sanatçı Müfit Can Saçıntı, 20
Mayıs Salı günü saat 20.30’da

Gölet Amfi Tiyatro’da sahne
alarak tek kişilik gösterisiyle

izleyicilerle buluşacak.
Festival öncesinde ve

festivalin açılış kortejinde
Türkiye’nin farklı
kentlerinden gelen dijital
içerik üreticileri
Akhisar’ın yerel kültürü,
gastronomisi, tarihi
rotaları ve ilçenin
sokaklarını keşfedip

takipçileriyle paylaşacak.
Festival boyunca Hüsnü

Kahraman Kültür Parkı ve
Gölet Yaşam Alanı’nda

kurulacak stantlarda yerel ve
kültürel ürünler sergilenecek.
Akhisarlılar bu stantlardan alışveriş
yapabilecek, şehir dışından gelen
konuklar ise bölgenin kültürel
zenginliklerini yakından tanıma
fırsatı bulacak.

Kırkpınar Yağlı Güreşleri’nden
sonra Türkiye’nin en köklü güreş
organizasyonlarından biri haline
gelen Akhisar Çağlak Yağlı
Güreşleri, 24 Mayıs Cumartesi günü
Selçikli Güreş Sahası’nda
düzenlenecek. Türkiye’nin dört bir
yanından katılacak ünlü
başpehlivanlar, kıran kırana
mücadelelerle Akhisar’da boy
gösterecek.

Akhisar’ı ziyaret edenlerin gezip
görebileceği onlarca farklı tarihi
durak, yerel lezzetleri
deneyimleyebileceği hoş mekanlar

bulunuyor. 
Hristiyanlık

inancında kutsal kabul
edilen 7 kiliseden biri
olan Thyateira Antik
Kenti, Akhisar ilçe
merkezinde
konumlanıyor. Akhisar
Belediyesi’nin kazı
sürecine destek olduğu
tarihi alan son yıllarda
özellikle inanç turizmi
turlarında önemli bir
durak olarak tercih
ediliyor. Ören yerinden
ve Akhisar’ın farklı
bölgelerinde yapılan
kazılarda ortaya
çıkarılan eserler ise

Akhisar Müzesi’nde sergileniyor.
Yerelde kalkınmanın en önemli

kaldıraçlarından biri olan festivaller
Akhisar’ın turizmine, yerel ticaretin
canlanmasına ve esnafın gelir elde
etmesine katkı sağlayacak. 

TÜRKİYE’NİN EN KÖKLÜ İKİNCİ FESTİVALİ BU YIL 566. KEZ DÜZENLENECEKTÜRKİYE’NİN EN KÖKLÜ İKİNCİ FESTİVALİ BU YIL 566. KEZ DÜZENLENECEKTÜRKİYE’NİN EN KÖKLÜ İKİNCİ FESTİVALİ BU YIL 566. KEZ DÜZENLENECEKTÜRKİYE’NİN EN KÖKLÜ İKİNCİ FESTİVALİ BU YIL 566. KEZ DÜZENLENECEKTÜRKİYE’NİN EN KÖKLÜ İKİNCİ FESTİVALİ BU YIL 566. KEZ DÜZENLENECEKTÜRKİYE’NİN EN KÖKLÜ İKİNCİ FESTİVALİ BU YIL 566. KEZ DÜZENLENECEKTÜRKİYE’NİN EN KÖKLÜ İKİNCİ FESTİVALİ BU YIL 566. KEZ DÜZENLENECEKTÜRKİYE’NİN EN KÖKLÜ İKİNCİ FESTİVALİ BU YIL 566. KEZ DÜZENLENECEKTÜRKİYE’NİN EN KÖKLÜ İKİNCİ FESTİVALİ BU YIL 566. KEZ DÜZENLENECEKTÜRKİYE’NİN EN KÖKLÜ İKİNCİ FESTİVALİ BU YIL 566. KEZ DÜZENLENECEKTÜRKİYE’NİN EN KÖKLÜ İKİNCİ FESTİVALİ BU YIL 566. KEZ DÜZENLENECEK

Besim
Dutlulu 

ÜNLÜ İSİMLER
SAHNEYE ÇIKACAK

566. Akhisar Çağlak Festivali’nde Hüsnü
Kahraman Kültür Parkı ve Gölet Yaşam Alanı’nda
düzenlenecek konserlerin programı ise şu şekilde:

24 Mayıs Cumartesi: Kubat
26 Mayıs Pazartesi: Adamlar
28 Mayıs Çarşamba: Emir Can İğrek
30 Mayıs Cuma: Selin
31 Mayıs Cumartesi: Hande Yener
1 Haziran Pazar: Akhisar Belediyesi Türk Sanat

Müziği Korosu
Tüm konserler Gölet Konser Alanı’nda saat

21.00’de başlayacak.

Çağlak Festivali’nin
coşkusu
Akhisar’ı sardı
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566
yıldır yaşayan

gelenek Akhisar
Çağlak Festivali, bu yıl 20

Mayıs-1 Haziran tarihlerinde

düzenlenecek. Akhisar

Belediyesi’nin ev sahipliğindeki

festivalde kültürel buluşmalar,

cirit müsabakaları, spor

turnuvaları, konserler ve
birbirinden farklı

etkinlikler vatandaşla
buluşacak

A. BUĞRA
TOKMAKOĞLU
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İzmir Valisi Dr. Süleyman Elban,
İzmir’in kültür rotası Efeler Yolu’ndaki
yürüyüşlerini sürdürüyor. Vali Elban bu
kez de Bayındır’ın üç kırsal mahallesini
kapsayan güzergahta tam 18 kilometre
yürüyüş yaptı. İzmir Valisi Dr.
Süleyman Elban'ın da katılımı ile
Bayındır’ın kırsal mahalleleri olan
Sarıyurt, Kızılkeçili, Lütuflar ve Kerpiçli
köyleri arasındaki 18 kilometrelik
Efeler Yolu projesinin 7. etabı
katılımcılar tarafından tamamlandı.
Vali Elban’a yürüyüşte Vali Yardımcısı
Sadık Tunç, Bayındır Kaymakamı Murat
Mete, Bayındır Gençlik ve Spor İlçe
Müdürü Erdal İnce ve diğer

bürokratlarla Sarıyurt Muhtarı Tacettin
Çakırcan, Lutuflar Muhtarı İsa Gavacık,
Kızılkeçili Muhtarı Sezgin Kızıl eşlik
etti. Yorucu ve bir o kadar da eğlenceli
geçen güzergahta Vali Elban’ı

köylerinde ağırlamaktan mutluluk
duyan muhtarlar, dinlenme sırasında
da kendisi ve beraberindekilere
ikramlarda bulundular. Efeler Yolu;
İzmir'in Bornova ilçesinden
başlayarak Nif dağı ve Bozdağ
sıradağlarını geçerek Kiraz'ın
yaylalarını dönen ve devamında Aydın
sıradağları üzerinden Efes-Selçuk'ta
bulunan Meryemana'da sonlanan 500
kilometrelik çok etaplı ve işaretli bir
yürüyüş yoludur. Ulusal ve
uluslararası tüm yürüyüşçülerin
hizmetinde olup doğa severlere ve
sağlıklı yaşamayı ilke edinmişlere
tavsiye edilmektedir. (Haber Merkezi)

Bilgi Ağca son 
yolculuğuna 
uğurlandı

Dora Magazin imtiyaz sahibi
Ceren Ağca'nın annesi ve Hira
Güngör'ün sevgili anneannesi Bilgi
Ağca, 10 Mayıs 2025 tarihinde vefat
etti. Cenazesi, dün Alsancak
Hocazade Camii'nde öğle namazını
müteakip kılınan cenaze namazının
ardından Örnekköy Mezarlığı'na
defnedildi. Törene katılan dostları
ve sevenleri, Ağca ailesine destek
olarak bu zor günde yalnız
bırakmadı. Aile, çiçek göndermek
yerine EÇEV veya KİTVAK'a bağış
yapılmasını rica etti. Merhume Bilgi
Ağca'ya Allah'tan rahmet, ailesine
ve sevenlerine başsağlığı dileriz.
(Haber Merkezi)

İzmir’de yaşayan zihinsel engelli ve
nöro-çeşitli bireylerin çeşitli sektörlerde
istihdam edilmesini sağlayan İzmir
Büyükşehir Belediyesi Destekli İstihdam
Ofisi, 2024 yılının haziran ayından bu yana
23 kişinin istihdamını sağlayarak onlara iş
koçu desteği verdi. Karşıyaka Akademi
Zihinsel Engelliler Derneği (KAZED)
üyesi 25 yaşındaki Baver Öncü de
Karşıyaka’da bulunan bir pizzacıda tam
zamanlı kasiyer olarak 8 ay önce işe başladı.
İşe uyum, çalışma arkadaşları ve
yöneticilere adaptasyon gibi konularda
Destekli İstihdam Ofisi’nin iş koçlarından
destek alan Öncü, artık çalıştığı işletmenin
vazgeçilmez bir parçası oldu. İşinde çok
mutlu olduğunu belirten Öncü, çalışkanlığı
nedeniyle en iyi çalışan seçildi. 10-16 Mayıs
Dünya Engelliler Haftası kapsamında
gündeme gelen Baver Öncü’nün hikâyesi
benzer durumdaki birçok insan için ilham
niteliği taşıyor.

İş bulmasında ve işe uyum konusunda
kendisine destek olan İzmir Büyükşehir
Belediyesi ve KAZED’e teşekkür eden
Baver Öncü, “Destekli İstihdam Ofisi’ne
başvurdum, onların sayesinde buraya
geldim ve bana birçok yardımda
bulundular. Bana güvendikleri için bu

noktaya geldim. İş koçları işi nasıl pratik bir
şekilde yapacağımı öğretti. Şu an sipariş
alıyorum, siparişleri teslim ediyorum.
Boşları topluyorum. Burada ayın elamanı
seçildim ve çok mutlu oldum. Engellilerin
çalışması lazım ama işverenler genelde bizi
işe almıyor. Ben işe girenlerden biriyim. İş
arkadaşlarımla aram çok iyi. Sabah işe
koşarak geliyorum” dedi.

“ONLARIN YANINDAYIZ”
Engelli Çalışmaları Şube Müdürlüğü

Özel Eğitim Uzmanı ve İş Koçu Büşra
Alpayım, “Baver Öncü, bir pizza
işletmesinde işe girme olanağı buldu. Biz de
iş koçları olarak işe alışma, işe adaptasyon,
iş arkadaşları ile oryantasyon gibi tüm
süreçlerde ona destek verdik. O gerçekten çok
yetenekli biri. Ortama uyum sağlayıp
ortamdaki bütün iş konumlarını iyi belirliyor.
Biz de onun bu yönünü mesleki kariyer
analizinde fark ettiğimiz için bu işi ona çok
uygun bulduk. Burada bu kadar mutlu
çalışmasının ve iş hayatında bu kadar başarılı
olmasının en büyük nedeni, iş koçlarının kişiyi
çok iyi tanıyıp doğru işe yerleştirmesidir.
Baver Öncü de bunun örneklerinden biri.
Kendisi çalıştığı yerde ayın elemanı seçildi”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Karaburun ilçesi açıklarında 1,5 ton
"hayalet ağ" olarak adlandırılan atık balık
ağı çıkarıldı.

İl Tarım ve Orman Müdürlüğünden
yapılan açıklamada, İl Jandarma
Komutanlığı Sualtı Arama Kurtarma Timi
ekiplerinin katılımıyla Karaburun
açıklarında hayalet ağ temizliği çalışması
gerçekleştirildiği belirtildi. Açıklamada,
denizden yaklaşık 1,5 ton terk edilmiş balık
ağı çıkarıldığı bildirildi. Hayalet ağların
yıllarca deniz canlıları için ölümcül
tuzaklara dönüşebildiği vurgulanan
açıklamada balıkların, deniz
kaplumbağalarının ve diğer canlıların bu
ağlara takılarak hayatını kaybettiği
aktarıldı. Açıklamada görüşlerine yer
verilen İl Tarım ve Orman Müdürü
Mustafa Şahin, çalışmanın yalnızca bir
temizlik olmadığını aynı zamanda
farkındalık oluşturma amacı taşıdığını

belirtti. Balıkçılara ağlarını denize terk
etmemeleri konusunda uyarılarda bulunan
Şahin, "Hayalet ağlar hem çevre hem de
ekonomi açısından ciddi riskler
oluşturuyor. Bu temizlik çalışmalarını tüm
kıyılarımızda sürdüreceğiz." ifadelerini
kullandı. (AA)

Karaburun'da denizden

13 Mayıs 2025 Salı 3KENT-YAŞAM Editör: Kazım Erkmen Tasarım: Serkan Önder

Engelleri bir bir aştı 
‘Ayın elemanı’ seçildi
İzmir Büyükşehir Belediyesi İstihdam Ofisi desteği ile bir pizzacıda işe başlayan
ve mesleğine rahatlıkla uyum sağlayan engelli Baver Öncü, başarıya imza attı

Karavan tutkunları akın etti
İzmir’de ilk kez bir AVM’nin

otoparkında gerçekleştirilen İzmir
Karavan Show’da; 41 çeşit çekme ve
motokaravan ziyaretçilerin beğenisine
sunuldu. Seyahat
ve doğaseverleri en
yeni karavan
modelleriyle
buluşturan
Karavan Show,
İzmir ve Manisa
bölgesinde üretim
yapan sektörün en
prestijli firma ve
markalarını bir

araya getirdi. 
Karavan meraklılarının yoğun ilgi

gösterdiği İzmir Karavan Show’da çekme
ve moto karavanları sergileyen karavan

üreticileri, yoğun
ilgiden memnun
kaldıklarını ve bu
etkinliğin üretim
planlamalarını
değiştirmeye neden
olduğunu, üretim
kapasitelerini
arttıracaklarını ifade
etti. (Haber
Merkezi)

Efeler Yolu’nda 18 km’lik etabı tamamladı

1,5 ton hayalet ağ çıkarıldı

Baver 
Öncü 

Süleyman
Elban
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Antalya Ticaret ve Sanayi Odası
Konferans Salonu’nda düzenlenen
toplantıda Genel Müdür Erkılınç,
2025 yılının ilk 3 ayında 67 milyon 169
bin 453 TL tutarındaki kamu
kaynağının söz konusu yayınlara
aktarıldığını ve bu rakamın sadece 3
milyon 563 bin 900 TL’sinin resmî
reklam bedeli olduğunu vurgulayan
Erkılınç, “Süreli yayınlarımıza
dağıtılan resmî ilanların tutarı, reklam
tutarının tam 18 katına ulaşmıştır.
Merkezi bütçeden para almayan
Kurumumuzun, yüzde 15 olan hizmet
bedelini yüksek bulanların veya
‘reklamları biz buluyoruz’ açıklamasını
sık sık dile getirenlerin bu bilgi
doğrultusunda yaklaşımlarını yeniden
gözden geçirmelerini istiyorum. Kaldı
ki Kurumumuz olmasa, resmî
reklamlar sadece yakın görülen belirli
yayınlara fahiş bedellerle verilir.
Yerelde kamu kaynakları sınırlı
sayıdaki yayına aktarılır” dedi. 

Süreli yayınların ilk muhatabının
Basın İlan Kurumu olduğunu ifade
eden Erkılınç, Kurum ile yayınlar
arasında kurulan resmî ilişki bağının
verilen taahhütler çerçevesinde ve
mevzuata uygun yürütülmesi
gerektiğinin altını çizdi.  “Bizler nasıl
resmî ilan ve reklam dağıtımında
adaleti gözetiyorsak sizler de
kurumumuzla veya kurumumuzu
etkileyen ilişkilerinizde, aramızdaki
hukuku gözetmelisiniz, korumalısınız”
diyen Erkılınç, özellikle kurum
aracılığı olmaksızın yayımlanan resmî
reklamların peşine titizlikle
düşüleceğini söyledi. Yayın
içeriklerinde bülten haberlerinin ciddi
oranda arttığını gözlemlediklerini
kaydeden Erkılınç, “Halkın
gündeminden uzak; yarasına merhem,
sorunlarına çare olmayacak haberleri
üretmenin kimseye faydasının
olmadığını görmemiz gerekiyor. Nasıl
ki alışverişe gittiğimizde kalitesiz,
bayatlamış bir ürünü almıyorsak;
okurlarımızın da aynı seçiciliği

göstereceğini iyi bilmemiz gerekiyor.
Ürünümüz belli: Haber, köşe yazısı ve
bilgi veren, haberdar eden diğer
içerikler. Bu ürünün kalitesini
artırmadığımız müddetçe ne
gazetemizi satabilir ne de internet
haber sitelerimize okur çekebiliriz.
Üstelik azalan etki gücü nedeniyle ilan
ve reklamlarımızı bir bir kaybederiz.
En büyük sorunumuzun kaliteli ürün
ve buna bağlı olarak azalan etki gücü
olduğu gerçeğini artık kabul
etmelisiniz” değerlendirmesinde
bulundu. Yayınların yüksek maaş
ödememek adına deneyimli gazeteci
çalıştırmaktan imtina ettiğine işaret
eden Erkılınç, fikir işçisi kadrolarında
kıdemli çalışanlar ile mesleğe yeni
başlayanlar arasındaki hassas
dengenin gözetilmesinin önemini
vurguladı.

DANIŞTAY’DAN İPTAL 
Danıştay 10. Dairesi’nin yakın bir

tarihte aldığı yürütmeyi durdurma
kararına dikkat çeken Erkılınç, şöyle
devam etti: “Biliyorsunuz Anayasa
Mahkemesi, 2022 yılında aldığı pilot
kararla Basın Ahlak Esaslarını da içine
alan 195 sayılı Kanunun 49.
maddesinin çerçevesinin ve sınırlarının
yeniden çizilmesi gerektiğine işaret

etmişti. İlgili maddenin TBMM Genel
Kurulu’nda görüşülerek yeniden
düzenlenmesi için de bir yıl süre
tanımıştı. Bu karar üzerine Yönetim
Kurulumuz, olağanüstü toplanarak
Basın Ahlak Esaslarına ilişkin şikâyet
başvurularının kayda alınacağını ancak
düzenleme yapılıncaya kadar işlem
tesis edilmeyeceğini kamuoyuna
duyurmuştu. 

Aradan neredeyse 3 yıla yakın bir
süre geçti ve 100 civarında şikâyet
dosyamız var. Metro İstanbul AŞ,
Yönetim Kurulumuzun aldığı kararın
iptali istemiyle Danıştay’da dava açtı.
Danıştay 10. Dairesi de Yönetim
Kurulu kararımızın yürütmesini
durdurdu. Gelinen aşamada tüm
şikâyet dosyalarını başvuru sırasına
göre bulundukları raftan indirerek
Basın Ahlak Esasları çerçevesinde
incelemeye aldık.”  

Anayasa Mahkemesi’nin kararına
duyulan saygının bir gereği olarak
alınan Yönetim Kurulu kararından bu
kez Danıştay Kararına duyulan
saygıdan ötürü vazgeçildiğini belirten
Erkılınç, aradan geçen sürede işlem
tesis etmeyerek kaba bir hesapla
devletin 10 milyon lira civarında dava
gideri ve tazminat ödemesini
engellediklerini ifade etti. Medyaya da

seslenen Erkılınç, “3 yıldır tek bir
karar almadığımız halde sanki bir
karar vermişiz de Anayasa Mahkemesi
bizi haksız bulmuş gibi Kurumumuz,
basın aracılığıyla suçlanmaya devam
ediliyor. Kimse Anayasa
Mahkemesi’nin benzer konudaki
önceki kararından bahsetmiyor.
Mahkeme, son kararında da
Kurumumuzun bu konuda inceleme
yapma yetkisinin bulunduğunu açıkça
ifade ediyor. 

Sadece ‘yaptırıma dair sınırı,
çerçeveyi iyi çiz’ diyor, hepsi bu. Bilgi
eksikliği veya kasıtlı olarak
Kurumumuzu eleştirenler bir kenara
en azından meslektaşlarımız bu
haksızlığı bizlere reva görmesinler. İyi
niyetimiz apaçık ortadayken şimdi
incelediğimiz dosyalar üzerinden
gelebilecek eleştirilere ve haksız
suçlamalara lütfen izin vermeyin”
şeklinde konuştu. Erkılınç, Kurumun
asli görevinin objektif kriterlerle ve
adil bir şekilde basını desteklemek
olduğunu belirterek, nitelikli yayınları
öncelemeye ve teşvike devam
edeceklerini sözlerine ekledi.
Toplantıda Genel Müdür Yardımcısı
Oğuz Akçakoca ve Antalya Bölge
Müdürü İdris Cirit de hazır bulundu.
(Haber Merkezi)

İzmir siyasetinde özlenen
tablo çok anlamlı bir günde
gerçekleşti. İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, Anneler Günü’nde Ulu
Önder Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün annesi Zübeyde
Hanım’ın Karşıyaka’da
bulunan kabrini ziyaret etti. 

Zübeyde Hanım Anıt
Mezarına kırmızı karanfil
bırakan Başkan Dr. Cemil
Tugay, “Annemize geldik”
diyen vatandaşlarla da bir araya
geldi. Anıta gelen kadınların
Anneler Günü’nü kutlayan
Tugay, bölgede bulunan
vatandaşların taleplerini de
dinledi. Aynı dakikalarda AK
Parti İzmir Milletvekili Ceyda
Bölünmez Çankırı da Anneler
Günü vesilesiyle Karşıyaka'da
bulunan Zübeyde Hanım Anıt
Mezarını ziyaret ediyordu.
İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay'ın da
ziyaret amaçlı hazır bulunduğu
anda karşılaşan ikili

tokalaşarak kısa süreliğine
sohbet etti. Tugay, Vekil
Çankırı'nın da anneler gününü
kutladı. AK Parti Karşıyaka

İlçe teşkilatının da eşlik ettiği
ziyaret sırasında Çankırı
vatandaşlarla hatıra fotoğrafı
çektirdi. (Haber Merkezi)

BİK Genel Müdürü Cavit Erkılınç, Antalya, Burdur, Denizli ve Isparta’da kurum görev
alanında bulunan gazete ve internet haber sitesi temsilcileriyle bir araya geldi

ZÜBEYDE ANNE’NİN HUZURUNDA ÖZLENEN TABLO
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İzmir Büyükşehir Belediyesi, “tek sağlık”
ve “iyi olma” yaklaşımları doğrultusunda
Türkiye’de ilk kez yerel düzeyde bir COP
organizasyonu olan “COP İzmir” serisine ev
sahipliği yapıyor. “COP30’a Giderken
Yerelden Küreseli Görmek: İklim Krizi
Karşısında Gıda Güvenliği ve Erişimi” başlıklı
oturumun açılış konuşmasını yapan İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı ve Sağlıklı
Kentler Birliği Başkanı Dr. Cemil Tugay,
İzmir’i sağlıklı ve dirençli kent haline
getirmek üzere çalıştıklarını söyledi.
Yerelden başlayarak küresel iklim gündemini
şekillendirmeyi, yerelin sesiyle COP30’a katkı
sunarak güçlü bir yerel mutabakat
oluşturmayı amaçlayan İzmir Büyükşehir

Belediyesi, Türkiye’de ilk kez yerel düzeyde
bir COP organizasyonu olan “COP İzmir”
serisini başlattı. 

‘Tek sağlık’ ve ‘iyi olma’ yaklaşımları
doğrultusunda Ahmed Adnan Saygun Sanat
Merkezi’nde (AASSM) gerçekleştirilen
“COP30’a Giderken Yerelden Küreseli
Görmek: İklim Krizi Karşısında Gıda Güvenliği
ve Erişimi” başlıklı oturumda İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı ve Sağlıklı
Kentler Birliği Başkanı Dr. Cemil Tugay
tarafından açılış konuşması yapıldı. İklim
krizi ve etkileri üzerine önemli başlıklara
değinen Başkan Tugay, “Her uzun yol, ilk
adımla başlıyor. Her yüksek merdivenin
mutlaka ilk basamağı var ve bir sıfırdan

büyük. Önümüzde dağlar gibi sorunlar
olabilir ama her sorunla başa çıkmanın yolu
önce ilk adımı atmak. Sadece ve sadece
çalışmaya ihtiyacımız olduğuna inanıyorum.
Ne yapacağını planlamış, kendine hedefler
koymuş, eylem planları yapmış, o planları
gerçekleştirmek için yoğun çalışan insanlar
ve kurumlar olmayız. Önümüzdeki görev bu
diye düşünüyorum. İzmir’e, kendisine,
ülkesine, insanlığa emsal olacak. Buna
inanan herkese teşekkür ediyorum” diye
konuştu. Panele İzmir Büyükşehir Belediyesi
Genel Sekreter Yardımcıları Prof. Dr. Pınar
Okyay, Zeki Yıldırım, İsmail Mutaf ile Genel
Sekreter Yardımcısı ve ESHOT Genel Müdürü
Övünç Özgen de katıldı. (Haber Merkezi)

“İZMİR DÜNYAYA EMSAL OLACAK”

Aslanoğlu’ndan
annelere moral

Yıldız: Katılımcı 
yönetim anlayışını 
güçlendirelim

Çiğli Belediye Başkanı Onur Emrah
Yıldız, ilçede görev yapan 26 mahalle
muhtarıyla kahvaltıda bir araya geldi.
Samimi bir atmosferde geçen
buluşmada muhtarların önerilerine
büyük önem verdiklerini vurgulayan
Yıldız, belediye olarak her zaman iş
birliği içinde olacaklarının altını çizdi.
Pelikan Kafe’de düzenlenen buluşmada
muhtarlarla tek tek görüşen Başkan
Yıldız, mahallelerden gelen talep ve
önerileri dinledi. Muhtarlar,  alt yapıdan,
temizliğe, park ve yeşil alan
ihtiyaçlarından sosyal destek
taleplerine kadar pek çok konuyu
Başkan Yıldız’a iletti. Ayrıca
vatandaşlardan gelen istekleri de
aktaran muhtarlara, Yıldız, her konu ile
yakından ilgileneceğinin sözünü verdi.
Başkan Yıldız, muhtarlardan gelen her
konuyu büyük bir titizlikle tek tek not
alarak, ilgili birimlerle hızla
paylaşacaklarını belirtti. Taleplerin en
kısa sürede çözüme kavuşması adına
gerekli adımları ivedilikle atacaklarını
vurgulayan Yıldız, “Vatandaşlarımızın
taleplerine hızlı ve kalıcı çözümler
üretmek için muhtarlarımızla sürekli
temas halinde olacağız. Mahallelerin
ihtiyaçlarını daha kolay öğrenmek,
çözüm süreçlerini hızlandırmak ve
katılımcı yönetim anlayışını daha da
güçlendirmek adına düzenli
toplantılarımıza devam edeceğiz.
Mahalle sakinlerimizin refahını
artırmak, yaşadıkları sıkıntıları
gidermek ve hizmetleri daha etkin hale
getirmek için tüm gücümüzle
çalışıyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

CHP İzmir İl Başkanı Şenol
Aslanoğlu, Anneler Günü dolayısıyla
tutuklu gençlerin annelerini evlerinde
ziyaret etti. Aslanoğlu, "Anneler
Günü’nde tutuklu genç kardeşlerimizin
annelerini ziyaret ettik. Ellerini öptük,
sarıldık… Sadece Anneler Günü’nü
değil, yüreklerindeki özlemi de
paylaştık. Evlatlarından aldığımız
notları, bir selam gibi, bir nefes gibi
ulaştırdık onlara" dedi. Aslanoğlu’nın
sosyal medyadan yaptığı paylaşımı
şöyle: Anneler Günü’nde tutuklu genç
kardeşlerimizin annelerini ziyaret ettik.
Ellerini öptük, sarıldık… Sadece
Anneler Günü’nü değil, yüreklerindeki
özlemi de paylaştık. Evlatlarından
aldığımız notları, bir selam gibi, bir
nefes gibi ulaştırdık onlara. Sarıldık,
sustuk… Aklımızdan binlerce kelime,
kalbimizden binlerce duygu geçti. Bu
ayrılıklar bitsin istedik. Biliyoruz, bu
haksız ve hukuksuz tutukluluk bitecek;
gençlerimiz annelerine, annelerimiz
evlatlarına kavuşacak. Ve o gün gelene
dek, biz hep buradayız. Yanlarındayız
annelerimizin.” (Haber Merkezi)
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“Halktanuzak
haber faydasız” Cavit

Erkılınç
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ABD Başkanı Donald
Trump’ın, ülke tarihindeki en
önemli başkanlık
kararnamelerinden birini
imzalayacağını duyurarak,
"Reçeteli ilaç ve farmasötik fiyatları
neredeyse anında yüzde 30 ila
yüzde 80 oranında düşürülecek.
Dünya genelinde fiyatlar artacak"
ifadeleri gözleri ilaç sektörüne
çevirdi. Türkiye’deki ilaç
fiyatlandırılması konusunda bilgi
veren İzmir Eczacı Odası Başkanı
Tuncay Sayılkan, meslektaşlarının
Eczacılık Günü'ne çeşitli sorunlarla
girdiğine dikkati çekerek, sektörde
süregelen sıkıntılara vurgu yaptı.

‘SAĞLIKÇILAR MUTSUZ’
Siyasi otoritelerin farklı bakışı

nedeniyle sağlık hizmetlerinde bir
mutsuzluk yaşandığına dikkati
çeken İzmir Eczacı Odası Başkanı
Tuncay Sayılkan, “İlaç
fiyatlandırma sistemi gerçeklikten
uzak. Gerek sağlık hizmetlerine
gerekse ilaç hizmetlerine daha
fazla bütçe ayrılması gerekiyor. Bu
hizmetler ve bütçelemesinde siyasi
otoritelerin bakışı ile ilgili çok farklı
bir noktadayız. Sağlık sektöründe,
pek çok farklı branşta çalışanın
karşılaştığı sorunlar gün geçtikçe
artmakta. Sıkıntılar, çalışanların
görevlerini etkin bir şekilde yerine
getirmelerini engelleyerek, onların
iş motivasyonunu ve genel yaşam
kalitesini olumsuz yönde etkiliyor.
Sadece eczacılar değil birçok sağlık
çalışanı için önemli adımlar
atılması, çalışanların
motivasyonunun artırılması adına
büyük bir gereklilik haline gelmiş
durumda. Sağlık çalışları mutsuz”
diye konuştu. 

İlaç fiyatlandırma sisteminin
piyasa şartlarından uzak olduğunu
vurgulayan Başkan Sayılkan,
“Günümüzde 1 Euro'nun döviz
kuru, piyasalarda 43,19 Türk Lirası
olarak işlem görmekte. Ancak, ilaç
sektöründe uygulanan döviz kuru
ise çarpıcı bir şekilde farklılık
gösteriyor; burada 1 Euro, yalnızca
21 lira 67 kuruş olarak
hesaplanıyor. İlaç sektöründeki bu
döviz kuru, gerçek piyasa
değerleriyle hiçbir şekilde
uyuşmamakta ve sektör içindeki
mali dengeyi ciddi biçimde
etkilemekte. Bu ekonomik
bariyerler nedeniyle, eczanelerde
sunulan ilaç ve eczacılık hizmetinin
sürdürülebilirliğini sağlamak
zorlaşıyor. Ayrıca eczacılar,

ekonomik zorluklarla başa çıkmaya
çalışırken, işlerini sürdürmek için
sürekli kredilere başvurmak
zorunda kalıyor. Ne yazık ki bu
durum, emeklerinin hak ettiği
karşılığı alamadıkları bir döngünün
oluşmasına yol açıyor. Bizler, bu
ülkede sunulan sağlık hizmetinin
daha nitelikli hale gelmesi
gerektiğine inanıyoruz. Eczacılığın,
toplum sağlığını koruma ve
iyileştirme misyonunu başarıyla
sürdürebilmesi için sektörün
ekonomik gerçeklerle uyumlu hale
getirilmesi hayalini kuruyoruz.
Eczacıların hak ettikleri emeğin
karşılığını aldığı, ekonomik
sorunlarla değil mesleki gelişimle
meşgul olduğu bir geleceğe
ulaşmak için mücadele ediyoruz”
ifadelerini kullandı.

‘TASARRUF BASKISI’
Yurttaşın cebinden çok para

çıkmadan ilaç ve sağlık
hizmetlerine ulaşabileceği bir
sistem geliştirilmesi gerektiğini
belirten Başkan Sayılkan, “Her
geçen gün, vatandaşlarımızın alım
gücü belirgin bir şekilde düşmekte,
bu da onların ilaç ve sağlık
hizmetlerinden giderek
uzaklaşmasına neden olmaktadır.
Bu durum, sadece bireyleri değil,
toplumu bir bütün olarak
etkilemekte ve sağlık sisteminin
temel işlevlerini yerine getirmesini
zorlaştırmaktadır. Özellikle
emeklilerimiz ve sabit gelirli
vatandaşlarımız için sağlık
hizmetlerine erişim, ekonomik
nedenlerden ötürü daha da güç
hale gelmiştir. Bizim öncelikli
arzumuz, insanlarımızın
cüzdanlarından büyük miktarda
para çıkmadan, ihtiyaç duydukları
ilaçlara kolayca ulaşabilmeleridir.
Sağlık hizmeti alırken sorun
yaşamayan, erişilebilir ve etkin bir
süreç herkes adına oldukça
önemlidir. Ancak, bu noktada

siyasi otoritenin sağlık alanındaki
tasarruf baskısından bir nebze
olsun vazgeçmesi gerekmektedir.
Bilinmelidir ki, birçok alanda
yüksek harcamalar yapılırken ilaç
ve sağlık sektörü üzerindeki
tasarruf baskısı, ironik bir şekilde
sağlık hizmetlerinin kalitesine
olumsuz yansımaktadır. Sürekli
olarak global bütçeye uyum
sağlama telaşı, yurttaşların sağlık
hizmetlerine erişimini kısıtlamakta
ve onların en temel ihtiyaçlarını
karşılamada güçlükler
doğurmaktadır” şeklinde konuştu.

‘ULU ORTA SATIŞ’
Marketlerde ilaç satışı

yapılmasının yanlış olduğunu
vurgulayan Başkan Sayılkan,
“Günümüzde, birçok süpermarket
ve benzeri perakende noktalarında
C vitamini, D vitamini ve kalsiyum
gibi ürünlerin rahatça satıldığını
gözlemliyoruz. Ancak, bu tür
ürünlerin herkesin erişimine açık,
ulu orta şekilde satışa sunulmaması
gerektiğine inanıyoruz. Bu durum,
tüketiciler açısından yanlış
kullanım riskini de beraberinde
getirmektedir.  Asıl sorun, bu tür
ürünlerin üreticileri tarafından
ruhsatlarının "ilaç" kategorisinde
alınmamasıyla başlamaktadır. İlgili
ruhsatlar ilaç olarak kategorize
edilmediğinde, bu ürünlerin
standart ilaç düzenlemelerine tabi
olmadan piyasaya sürülmesi
kolaylaşmakta ve üreticiler, sağlık
standartlarına uygun olmamasına
rağmen herhangi bir hukuki
sorunla karşılaşmamaktadır”
şeklinde konuştu.

Başkan Sayılkan, “Ülkemizde
şu anda 62 eczacılık fakültesi
bulunuyor ve her yıl 4-5 bin eczacı
mezun edilmekte. Ancak, bu
gençlerimize iş alanı sağlanamıyor
ve birçok eczacı ihtiyaç fazlası
olarak mezun ediliyor. Onlara son
derece ağır ve pahalı bir eğitim
süreci yaşatıyoruz, ardından kendi
başlarının çaresine bakarak iş
bulmalarını bekliyoruz. Eczane
açmaları ya da başka bir yere
yerleşmeleri gibi imkanlar ne yazık
ki oldukça sınırlı. Bu nedenle, bazı
fakültelerin kapatılması ve
kontenjanların ciddi şekilde
düşürülmesi gerektiğine
inanıyoruz. Eğitim sistemindeki bu
dengesizlik, başlı başına büyük bir
sorun teşkil etmekte ve derhal
çözüme kavuşturulması elzemdir”
ifadelerini kullandı.

İlaç fiyatlarını
düşürme kararıyla

gözler ABD’ye
çevrilirken, Eczacı

Odası Başkanı
Sayılkan, yurt içindeki
ecza sektörüne dair
çarpıcı uyarılarda

bulundu

İzmir’in en köklü sanayi gruplarından Batı
Anadolu Şirketler Topluluğu, yeniden yapılanma
kararı alarak hem bölge hem ülke ekonomisine
katkısını artırmayı hedefliyor. Borsa İstanbul’un en
eski şirketlerinden Batıçim Batı Anadolu ve Batısöke
Çimento yeniden yapılanma kararı doğrultusunda
stratejik bir dönüşüm süreci başlattı. Bölgesinin
taşıyıcı gücü olan grup şirketlerinin yeniden
yapılanma süreci çimento üretim faaliyetlerinin tek
çatı altında birleştirilmesi, ticaret unvanlarında
değişikliğe gidilmesi ve gayrimenkul projelerinin
geliştirilmesi şeklinde üç temel adımdan oluşuyor.
Unvan değişikliği ile birlikte Borsa İstanbul’da
kullanılan hisse kodu da güncellenecek.

Yeniden yapılanmayla birlikte özellikle çimento
faaliyetlerinin tek çatı altında toplanarak daha çevik,
daha etkin ve daha kârlı bir şekilde yönetilmesine
imkân sağlanırken, Batısöke Çimento toplam yıllık
5.8 milyon ton kapasite ile sektöründe Ege
Bölgesi’nin en büyüğü haline gelecek.

2021 yılında yaşanan hissedar ve yönetim değişimi
sonrasında mali tablosunu güçlendirdiklerini ve yeni
yatırımları gündeme aldıklarını belirten Batı
Anadolu Şirketler Topluluğu Yönetim Kurulu Başkan
Vekili Gülant Candaş, “Yurt dışı ve yurt içi pazar
dinamiklerindeki değişimlere hızla adapte
olabilmek, grup şirketlerimizin faaliyet alanındaki

rekabet gücünü artırmak ve ölçek ekonomisinden
faydalanmak için stratejik karar aldık. Yeniden
yapılanma grubumuzun organizasyonel verimliliğini
artırırken, operasyonlarımızın yalınlaştırılmasını ve
daha güçlü bir finansal yapı inşa etmemizi
sağlayacak” dedi.

Topluluk, çimento faaliyetlerini Batısöke
Çimento’nun çatısı altında toplamayı planlarken,
Batıçim Batı Anadolu Çimento Sanayii A.Ş. bir
holding şirketi olarak konumlanacak.  Yeniden
yapılanma sürecinin tamamlanması sonrası
Batıçim’in unvanı ‘Batıçim Batı Anadolu A.Ş.’ olacak.
Batısöke ise ‘Batıçim Çimento Sanayi Türk A.Ş.’
unvanını kullanacak. (Haber Merkezi)

Yeniden yapılanma hamlesi başlattı
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7 KALEM DONUK GIDA mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda
EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2025/709608
1-İdarenin
a) Adı : CEZAEVİ MÜDÜRLÜĞÜ-R TİPİ KAPALI VE AÇIK 

ADALET BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi : Hatundere Köyü Mevkii Hatundere Cad. Hatundere 

MENEMEN/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2325071042 -
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : 7 KALEM DONUK GIDA
b) Niteliği, türü ve miktarı : 7 KALEM

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : MENEMEN R TİPİ KAPALI VE AÇIK CEZA İNFAZ 

KURUMU GENEL BÜTÇE DEPOLARI
ç) Süresi/teslim tarihi : MAL VEYA MALLAR 01.07.2025 İLE 31.12.2025 

TARİHLERİ ARASINDA İDARENİN İHTİYACINA GÖRE 
HAFTALIK 1 VEYA 2 DEFA OLACAK ŞEKİLDE 
PEYDERPEY ALINACAKTIR. YÜKLENİCİNİN 
SÖZLEŞME VE EKLERİNE UYGUN OLARAK MALI 
TESLİM ETMEMESİ HALİNDE YÜKLENİCİYE MAKUL 
SÜRE VERİLEREK, SÖZLEŞMEYE UYGUN MALI 
TESLİM ETMESİ TEBLİGATLA İSTENİR. VERİLEN 
SÜREDE YÜKLENİCİ SÖZLEŞME VE EKLERİNE 
UYGUN MALI GETİRMEZSE (GELEN MALLAR TEKNİK 
ŞARTNAME UYGUN DEĞİLSE VEYA İSTENEN MALI 
EKSİK YA DA HİÇ GETİRMEZSE ) SÖZLEŞMENİN 
34.MADDESİNE GÖRE İŞLEM YAPILIR.

d) İşe başlama tarihi : 01/07/2025
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 29.05.2025 - 10:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : MENEMEN R TİPİ KAPALI VE AÇIK CEZA İNFAZ 

KURUMU TOPLANTI SALONU
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2222151)
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BAŞKAN MUTLU ‘BİRLİKTE MÜMKÜN ETKİNLİĞİ’NDE KONUŞTU

Başkan Sakarsu'dan 
ANLAMLI ZİYARET  
Bayındır Belediye Başkanı Davut
Sakarsu, Anneler Günü dolayısıyla
ilçedeki şehit ailelerini ziyaret ederek
annelerinin gününü kutladı. Başkan
Sakarsu sosyal medya hesabından
yaptığı paylaşımda, "Anneler Günü
vesilesiyle, bu topraklar için can veren
kahramanlarımızın ailelerini ziyaret
ettik. Şehitlerimizin bizlere bıraktığı
en değerli emanetlerden biri de
onların aileleridir. Her zaman
yanlarında olduğumuzu, bu özel
günde bir kez daha ifade ettik. Tüm
annelerin Anneler Günü kutlu olsun"
yazdı. (Haber Merkezi)

Dikili’de Türk
Yunan dostluğu
16 Mayıs Cuma günü başlayacak olan
Dikili-Midilli seferleri öncesinde
Ege’nin iki yakası Dikili Belediye
Başkanı Adil Kırgöz’ün ev sahipliğinde
bir araya geldi. Dikili Belediye
Başkanlığı makamında gerçekleşen
buluşmada Yunanistan İzmir Baş
Konsolosu Alexandros Konstas, Midilli
Belediye Başkanı Panagiotis
Christofas, Belediye Başkan
Yardımcısı Nikos Giannakas, Lesvos
Belediyeler Arası Liman Fonu Başkanı
Panagiotis Taktikos, Midilli Ticaret
Odası Başkanı Evangelos Myrsinias ve
beraberindeki heyet her iki ülkenin
turizmine, ekonomisine katkı sunacak
bir girişime öncülük ettiği için Başkan
Kırgöz’e teşekkür ederek her zaman
iş birliği içinde olacaklarını belirttiler.
(Haber Merkezi)

Aliağa’nın genç 
Kasparovlar’ı
Aliağa Belediyesi’nin bu yıl 19 Mayıs
Atatürk’ü Anma Gençlik ve Spor
Bayramı etkinlikleri kapsamında
düzenlediği ‘KYME Satranç Turnuvası’
sona erdi. Turnuvada başarılı
performanslarıyla dikkat çeken 14
Aliağalı Sporcu ilk 10’a girerek
Aliağa’yı gururlandırdı.
Turnuvaya Aliağa ve çevre illerden
151 sporcu katıldı. Sporcular 8 yaş, 10
yaş, 14 yaş ve 18 yaş altı olmak üzere
4 ayrı kategoride yarıştı. Her
kategoride ilk 10’a giren en iyi 3 kadın
ve en iyi 3 Aliağalı sporcuya ödüllerini
Aliağa Belediye Başkan Yardımcısı
Mesut Öztürk ve Aliağa Belediyesi
Personel Şirketi Yönetim Kurulu
Başkanı Mehmedali Özkurt takdim
etti. (Haber Merkezi)

Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, Cevdet İnci Eğitim
Vakfı’nın “Hem İşte Hem
Eğitimde” programı kapsamında
düzenlediği “Birlikte Mümkün”
etkinliğine katıldı. Toplumsal
cinsiyet eşitliği ve kadınları
sanayideki yerinin yanı sıra iyi
uygulama örneklerinin de masaya
yatırıldığı etkinlikte “Kamu ve STK
Çalışmaları” başlıklı panel de
gerçekleştirildi. İnci Vakfı Genel
Müdürü Elif Türkmen Elbirler’in
moderatörlüğünü üstlendiği panelde
Başkan Nilüfer Çınarlı ile birlikte
İZİKAD Yönetim Kurulu Başkanı
Özden Monkul Erten ve Manisa
Büyükşehir Belediyesi İnsan
Kaynakları ve Eğitim Danışmanı
Hale Kuzucu konuşmacı olarak yer
aldı. Panelde kadın istihdamına
yönelik Konak Belediyesi çatısı
altında hayata geçirilen çalışmaları
anlatan Başkan Mutlu, sivil toplum
kuruluşlarıyla iş birliğinin önemine de ayrı bir
parantez açtı. İzmir’de 8 kadın belediye
başkanının yerel yönetimlerde söz sahibi
olmasının önemine vurgu yapan Konak
Belediye Başkanı Mutlu, “Konak’ta kadınların
istihdamdan sosyal yaşama kadar her alanda
sesinin daha güçlü çıktığı bir ortam yaratmak
istedik ve bunun için çalışmaya başladık. Bir
yandan Yerel Eşitlik Eylem Planı çalışmamız
devam ediyor. Günümüzün en yakıcı
meselelerinden biri olan kadına yönelik şiddet
Konak’ta da çok fazla. Şiddetle mücadele
konusunda omuz omuza mücadele verdiğimiz
pek çok sivil toplum kuruluşu var. Meslek

edindirme kurslarımız, kadınların iş hayatına
rahatça girebilmesi için ücretsiz oyun evlerimiz
gibi pek çok destek programlarımız var.
Kadınların hayatın her alanında daha görünür
olması için çalışıyoruz” dedi. Ekonomik
baskılar nedeniyle yerel yönetimlerin zorlu bir
dönemden geçtiğinin altını çizen Başkan Mutlu,
böyle bir süreçte sivil toplum kuruluşlarıyla
birlikte güçlü bir dayanışma hattı kurduklarını
belirtti. Başkan Mutlu, “Bu dönemde en çok
ihtiyacımız olan şey dayanışma. ‘Birlikte
Mümkün’ sloganı tam da bizim için şu aşamada
geçerli. Birlikte güçlenerek, dayanışarak bu
süreci atlatacağımıza inanıyoruz. Göreve gelir
gelmez kadın istihdamına yönelik
çalışmalarımıza başladık ve İnci Vakfı ile

yolumuz kesişti. CNC tezgah atölyemizde
kadınlar için eğitimlere başladık. 3 aylık süre
içerisinde daha önce hiç bilmedikleri bir alanda
eğitim gördüler ve her biri mesleki yeterlilik
sertifikasını almaya hak kazandı. Artık bu işin
profesyoneli olarak çalışacak konuma geldiler.
Bu mutluluk bundan sonra yapacağımız
çalışmalar için bizi motive ediyor. Konak’ta
kadın istihdamını çok önemsiyoruz. Kadın
emeğinin görünür olması amacıyla açtığımız
kermesler çok kıymetli fakat bir kadının gerçek
anlamda ayaklarının üzerinde durması için
güvenceli bir işi olması gerekiyor. Biz sizlerle
bunu başardık. Kadınlar için eşitliğin olmazsa
olmazının buradan geçtiğine inanıyorum”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

Anneler Günü etkinlikleri
kapsamında güne Karşıyaka’da
başlayan Karabağlar Belediye
Başkanı Helil Kınay, Geleneksel
Zübeyde Hanım Koşusu’na
katılan sporculara madalyalarını
takdim etti. Ardından, Ulu Önder
Mustafa Kemal Atatürk’ün
annesi Zübeyde Hanım’ın anıtına
karanfil bıraktı. CHP İzmir İl
Başkanı Şenol Aslanoğlu, İl
Başkan Yardımcısı Gülşen
Karataş Şişbacak ve CHP
Karabağlar İlçe Başkanı Volkan
Gürboğa ile birlikte Muhammed
Emre ve annesi Müslime
Hanım’ı evlerinde ziyaret eden
Kınay, ardından şehit İlyas

Akın’ın annesi Yüksel Akın’a da
anlamlı bir ziyarette
bulundu.Anneler Günü
kapsamında Basın Sitesi
Huzurevi’ni de ziyaret eden
Başkan Kınay, büyüklerin
ellerini öperek karanfil takdim
etti. “Her zaman başımızın
tacısınız,” diyerek onların
Anneler Günü’nü kutladı.
Anneler Günü etkinliklerinin
finalinde, Karabağlar 100. Yıl
Uğur Mumcu Parkı’nda
düzenlenen kermese CHP
Karabağlar İlçe Başkanı Volkan
Gürboğa ile birlikte katılan
Başkan Kınay, emek veren tüm
kadınlara teşekkür etti.

Karabağlar Belediyesi
tarafından düzenlenen Anneler
Günü kermesinde, Semt
Merkezleri, muhtarlıklar ve
Kent Konseyi'nden gelen kadın
üreticilerle buluşan Kınay, kadın
emeğine vurgu yaptı ve “Bu ülke
sizinle daha güzel. İyi ki
varsınız,” diyerek emeği geçen
herkese teşekkür etti. Yaklaşık
500 masanın yer aldığı ve üç gün
süren kermeste kadınların
büyük bir emek ve yüreği
olduğunu belirten Kınay,
“Yorulduk, ter döktük ama bir
an bile vazgeçmedik. Çünkü
biliyoruz ki bu sokaklar bizim”
dedi. (Haber Merkezi)

BAŞKAN KINAY’IN EN MUTLU GÜNÜ…

Karşıyaka Belediye Başkanı
Yıldız Ünsal ve Belediye
Meclisi üyeleri, Karşıyaka
Spor Kulübü’nün Selçuk Yaşar
Spor Tesisleri’ne konuk oldu.
KSK Başkanı İlker Ergüllü,
kulüp yöneticileri ve teknik
heyetle bir araya gelen
Başkan Ünsal, futbol takımının
antrenmanını takip etti. Ünsal,
Bursaspor galibiyetiyle 3. Lig
1. Grup’u ikinci sırada
bitirerek doğrudan grup
finaline yükselen takımı tebrik
etti. Yeşil kırmızılı ekibin Play-
Off müsabakalarını da
başarıyla tamamlayarak 2.
Lig’e çıkacağına yürekten
inandıklarını vurgulayan
Karşıyaka Belediye Başkanı
Yıldız Ünsal “Bursaspor
karşısında çok güzel bir
galibiyet aldınız, bizleri
gururlandırdınız. Tüm

Karşıyakalılar size güveniyor.
Bu sene inşallah bir üst lige
yükseleceğiz, buna tüm
kalbimizle inanıyoruz. Ben bir
Karşıyakalı olarak Kaf Sin
Kaf’a yürekten bağlı bir
insanım. Karşıyaka Belediyesi
olarak da Kulübümüz için
elimizden gelen her şeyi
yapmaya çalışıyoruz. Kulübe
sonuna kadar sahip çıkan
Başkanımız İlker Ergüllü’nün
ve kulübümüzün her zaman
yanındayız” diye konuştu.
Karşıyaka Spor Kulübü
Başkanı İlker Ergüllü de
“Belediye Başkanımız Sayın
Yıldız Ünsal’a, Play-Off
finalleri öncesindeki değerli
ziyareti için teşekkür
ediyorum. Kendisini
tesislerimizde konuk
etmekten mutluluk duyduk”
dedi. (Haber Merkezi)

Başkan Yıldız Ünsal’dan 
KAF SİN KAF’A DESTEK 

Bornova Belediyesi, Anneler
Günü’nü Yeşilova Höyüğü’nde
düzenlenen anne-çocuk yogası ve
Büyükpark’taki açık hava spor-dans
etkinlikleriyle kutladı. Müze
Müdürlüğü tarafından Yeşilova
Höyüğü Ziyaretçi Merkezi'nin tarihi
atmosferinde düzenlenen "Anne-
Çocuk Yogası" etkinliği, katılımcılara
hem fiziksel hem de duygusal bir
bağ kurma imkânı sundu. Etkinlikte
anneler ve çocukları doğayla iç içe,
huzurlu bir ortamda yoga yaptı.

Demokrat Kadınlar Derneği
işbirliğiyle Büyükpark’ta düzenlenen
spor ve dans etkinliği ise Anneler
Günü’ne neşe kattı. Açık havada
müzik eşliğinde dans eden ve spor
yapan katılımcılar, güne enerjik bir
başlangıç yaptı.

Bornova Belediye Başkanı Ömer

Eşki, Atatürk’ün Karşıyaka’ya
emanet ettiği annesi Zübeyde Hanım
anısına düzenlenen geleneksel
koşuya kızı Asya Tuna ile birlikte
katıldı. Koşu sonunda dereceye
girenlere madalyalarını takdim eden
Başkan Eşki, Zübeyde Hanım
Anıtı’na çiçek bıraktı.

Anneler’in sevginin, fedakârlığın
ve yaşamın kaynağı olduğunu
söyleyen Başkan Eşki, “Onların
emeğini, sevgisini ve mücadele
gücünü sadece bir günde değil, her
zaman onurlandırmak zorundayız.
Bornova Belediyesi olarak
annelerimizin hayatına dokunan
projeleri ve etkinlikleri çoğaltmaya
devam edeceğiz. Zübeyde Hanım’ın
şahsında tüm anneleri saygı ve
sevgiyle selamlıyorum” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Bornova’da Anneler Günü 
tarih-doğa-sevgi bir arada

13 Mayıs 2025 Salı6 YEREL YÖNETİMLEREditör: Kazım Erkmen Tasarım: Caner Tok

Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay
Helil
Kınay

Davut
Sakarsu
Davut

Sakarsu
Davut

Sakarsu
Davut

Sakarsu
Davut

Sakarsu
Davut

Sakarsu
Davut

Sakarsu
Davut

Sakarsu
Davut

Sakarsu
Davut

Sakarsu
Davut

Sakarsu“Kadının daha görünür
olması için çalışıyoruz”

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Yıldız
Ünsal 

Adil
Kırgöz



İzmir Büyükşehir Belediyesi Afet İşleri
Dairesi Başkanlığı tarafından kentin olası
depremlere yönelik direncini artırmak
amacıyla başlatılan çalışmalar sürüyor. Risk
azaltma projeleri kapsamında karada ve
denizde fay hatları inceleniyor, yapıların
deprem esnasında davranışları araştırılıyor.
2020 İzmir depreminden en çok
etkilenen ilçelerden
biri olan Bornova’da
başlatılan
mikrobölgeleme ile
zemin yapısını ortaya
çıkaracak çalışmalarda
ise sona gelindi. İlçede
7 bin 12 hektarlık bölge
1543 küçük alana
(karelaj) bölünerek
inceleme yapıldı.
Ekipler, 58 araştırma
çukuru, 1290 sondaj
kuyusu açtı. 44 bin 250
metre sondaj yapılarak numune alındı.
Numunelerin 30 bini laboratuvarda incelendi.
Afet İşleri Dairesi Başkanlığı’nda jeoloji
mühendisi olarak görev yapan Pelin Çal,
Bornova’nın zemin yapısını incelemek için
başlatılan çalışmalar kapsamında alanın
yaklaşık yüzde 98’ini taradıklarını söyledi.

Zeminin altından numune aldıklarını ifade
eden Pelin Çal, “Bunları kaya ve zemin olarak
ayırıyoruz. Zemin numunelerine laboratuvarda
zemin mekaniği deneyleri, kaya numunelerine
de kaya mekaniği deneyleri yapılıyor. Bununla
da zeminin ne kadar sağlam olduğu
belirleniyor” dedi. Mikro bölgeleme etüt

çalışmaları ile bir
alanın afet yapısının
ve yerleşime uygunluk
durumunun detaylı
şekilde incelendiğini
ifade eden Pelin Çal,
“İzmir Büyükşehir
Belediyesi olarak,
zemin ve yapı odaklı
sürdürdüğümüz afet
risk azaltma
çalışmaları
tamamlandığı
zaman, kentsel

dirençliliğimizin artması için yapılacaklar
netlik kazanacak. Mekânsal planlama, kentsel
dönüşüm ve iyileştirme gibi İzmir’in geleceğine
yön verecek önemli verileri ortaya koyacağız.
Çalışmalarımızın ardından kentimizin nasıl ve
hangi yöne doğru büyüyeceği, hangi alanların
riskli olduğu, riskli alanlarda yapılması gereken
mühendislik parametrelerinin verilerini de

elde edeceğiz. İzmir’i afete karşı güçlü bir şehir
haline getirmek, en önemli hedeflerimizden
biri” diye konuştu. İlçede jeolojik, jeoteknik ve
hidrojeolojik amaçlı açılan sondaj
kuyularından alınan numuneler,
laboratuvarlarda inceleniyor. Bornova
Havzası’nı bir bütün olarak ele alan, bölgenin
zayıf ve nitelikli zeminlerini belirleyecek
çalışmalar sayesinde, yerleşime uygun alanlar
belirlenecek. Doğrudan yapılaşmayı
etkileyecek bilgilerin elde edileceği modelleme
ile güvenle yaşanabilecek şehirler için sağlam
zeminler netleştirilecek. Bornova’dan sonra
Karşıyaka’da mikrobölgeleme çalışmaları
başlatılacak. Karşıyaka’nın ardından Konak,
Bayraklı ve Narlıdere’ye geçilecek. İzmir’in
doğal afetler karşısında daha güvenli bir yapıya
kavuşması için 11 merkez ilçe öncelikli olmak
üzere tüm kentte mikrobölgeleme çalışmaları
etaplar halinde tamamlanacak. İzmir
Büyükşehir Belediyesi, yapı stoku çalışmaları
kapsamında Bornova ve Bayraklı’da yaklaşık
100 bin binanın envanterini çıkardı. Bu
çalışmayla yapıların deprem sırasındaki
davranışları belirlenerek, binaya ilişkin her
türlü bilginin yer aldığı kimlik belgesi
oluşturuldu. Yapı envanteri çalışmaları 2025
yılı içinde Karşıyaka’da bulunan 22 bin 767
konut için devam edecek. (Haber Merkezi)

Büyükşehir Belediyesi, Bornova’nın zemin yapısını ortaya koyacak çalışmalarda
sona yaklaştı. İlçede 7 bin 12 hektarlık bölge, 1543 küçük alana bölünerek incelendi

Aydın Büyükşehir
Belediyesi Çevre
Koruma ve Kontrol
Dairesi Başkanlığı
ekipleri,kent
genelinde bulunan
meyve ve sebze
halleri ile otogarlarda
ve üst geçitlerde
temizlik çalışması
gerçekleştirdi. Başta
Aydın olmak üzere
Ege Bölgesi’nde
yaşayan üreticiler için büyük önem arz
eden haller ile her gün binlerce
vatandaş tarafından ziyaret edilen
otogarlarda gerçekleştirilen temizlik
çalışmaları ile alanlar pırıl pırıl oldu,
daha hijyenik hale getirildi.
Çalışmalar vatandaşlardan da tam not
aldı. 17 ilçenin tamamında
vatandaşların sağlığı, hijyeni ve
güvenliği için gerçekleştirilen
çalışmaların devam edeceğini belirten

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu, “Ekiplerimiz kent
genelinde mesai mefhumu
gözetmeksizin hayata geçirdikleri
çalışmalara hız kemseden devam
ediyor. Çalışmalarımız ile güzel
Aydınımız daha hijyenik ve sağlıklı bir
kent haline geliyor. Tüm ilçelerimizde
vatandaşlarımıza hizmetlerimizi
ulaştırmaya devam edeceğiz”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

PIRIL PIRIL BİR AYDIN İÇİN 
çalışmalar devam ediyor
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İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin İzmirlileri yeşille
buluşturmak için başlattığı
“Parkta Etkinlik Var” programı,
Güzelbahçe Yelki
Mahallesi’ndeki Olivelo Yaşayan
Park’ında devam etti. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Park ve
Bahçeler Dairesi Başkanlığı
tarafından düzenlenen
etkinlikte, vatandaşlar keyifli bir
gün geçirdi. Sabahın ilk
saatlerinde etkinliğe katılanlar,
Akdeniz ekosisteminin çok iyi
korunmuş örneklerinden biri
olan Olivelo Yaşayan Parkı’nda
eşsiz doğanın tadını çıkardı.

Park ve Bahçeler Dairesi’nin
rehberleri önderliğinde doğa
yürüyüşüne katılanlar yaklaşık
iki saatlik rotayı adım adım
keşfederken, parkın
ekosistemine dair bilgi aldı.
Ziyaretçiler, Olivelo’da bulunan
gözlem noktalarında alakarga,
karatavuk, ispinoz, kızıl gerdan
gibi birçok ötücü ile şahin, doğan
gibi yırtıcı kuşları dürbün ve
teleskoplarla doğal ortamında
izleme fırsatı yakaladı. Etkinlik
kapsamında zeytin ağacının
nasıl aşılandığı da anlatıldı. Yaş
sınırı olmayan, ücretsiz etkinlik
hakkında bilgi veren İzmir

Büyükşehir Belediyesi Park ve
Bahçeler Dairesi Başkanlığı’nda
görevli rehber Adem Akyol, “Bu
etkinlikte insanların bu alana
gelip, coğrafya ve ekosistemi
anlamalarını sağlayabilecek
organizasyonlar yapıyoruz.
Diğer parklarda da bu
etkinliğimizi sürdüreceğiz.
Herkesi Olivelo Yaşayan
Parkı’na bekliyoruz” dedi.
Etkinliklerin hangi gün ve saatte
hangi parkta yapılacağı, İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin
sosyal medya hesaplarından
İzmirlilere duyuruluyor. 
(Haber Merkezi)

“PARKTA ETKİNLİK VAR” İLE YEŞİL RANDEVU“PARKTA ETKİNLİK VAR” İLE YEŞİL RANDEVU“PARKTA ETKİNLİK VAR” İLE YEŞİL RANDEVU“PARKTA ETKİNLİK VAR” İLE YEŞİL RANDEVU“PARKTA ETKİNLİK VAR” İLE YEŞİL RANDEVU“PARKTA ETKİNLİK VAR” İLE YEŞİL RANDEVU“PARKTA ETKİNLİK VAR” İLE YEŞİL RANDEVU“PARKTA ETKİNLİK VAR” İLE YEŞİL RANDEVU“PARKTA ETKİNLİK VAR” İLE YEŞİL RANDEVU“PARKTA ETKİNLİK VAR” İLE YEŞİL RANDEVU“PARKTA ETKİNLİK VAR” İLE YEŞİL RANDEVU
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BERGAMA’DAKİ 35 YILLIK 
direnişi Bornova’da anlattı

“Yüzler gülsün 
diye çalışıyoruz”

Ayvalık sahilleri
yaza hazırlanıyor

Efes Selçuk’ta
engeller kalktı
Efes Selçuk Belediyesi Engelsiz Yaşam
Merkezi, Geleneksel Engelsiz Uçurtma
Şenliği ile Pamucak Sosyal Tesisleri’nde
engelsiz çocukları bir araya getirdi.
Geleneksel Engelsiz Uçurtma Şenliği’nde
ritim terapi gösterisi, mandala boyama,
bileklik yapımı, çocuklar ve aileler ile
çember oyunu, sandalye kapmaca gibi
renkli etkinlikler yer aldı. Belediye Başkan
Yardımcısı Bilgi Keskin, Efes Selçuk’un
engelsiz çocuklarının Engelsiz Yaşam
Merkezinde yeteneklerini geliştirdiğini
belirterek; “Engelsiz çocuklarımız,
Engelsiz Yaşam Merkezinde ritim kursları
ile gelişimlerine katkı sunuyor. Bu dersler
ile çocuklarımız başarılı performanslar
sergiliyor” dedi. (Haber Merkezi)

Araştırmacı-Yazar ve Bergama Belediyesi Eski
Başkanı Sefa Taşkın, Bornova Belediyesi’nin düzenlediği
söyleşide Zeus Sunağı’nın iadesi için 35 yıldır yürüttüğü
mücadeleyi anlattı. Taşkın, bu deneyimlerden yola
çıkarak Bornova’nın da Homeros gibi evrensel bir değere
sahip çıkması gerektiğini vurguladı. Taşkın, Zeus
Sunağı’nın Almanya’dan geri getirilmesi için verdiği 35
yıllık mücadeleden süzülen birikimini Bornova Belediyesi
Müze Müdürlüğü tarafından Dramalılar Köşkü’nde
düzenlenen ve moderatörlüğünü sanat tarihi uzmanı Ezel
Kurmuş'un üstlendiği “Taşların Hafızası Söyleşi Serisi”
kapsamında Bornovalılarla paylaştı. (Haber Merkezi)
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Manisa Büyükşehir Belediyesi ve
Yunusemre Belediyesi’nin ev sahipliğinde
Süreyya Piknik Alanı’nda Hıdırellez Şenliği
düzenlendi. Şenlik kapsamında, sevilen
sanatçı Gökhan Namlı da sahne alarak
konser verdi. Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek ve Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban da etkinliğe
katılarak Hıdırellez coşkusuna ortak oldu.
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek, yoğun ilgi ve sevgiyle karşılandı.
Konser öncesinde konuşan Başkan
Zeyrek, “Yüzleriniz gülsün diye çalışıyoruz.
Hıdırellez doğanın müjdecisi, kardeşliğin,
birlik, beraberliğin günüdür. Dileklerin
tutulduğu bu Hıdırellez’de tuttuğumuz
dilekler inşallah kabul olur” dedi. 
(Haber Merkezi) 

Ayvalık Belediyesi, yaz sezonuna tüm
hazırlıklarını tamamlayarak “Merhaba”
diyor. Belediye İşletme İştirakler Müdürlüğü
bünyesindeki Mavi Bayraklı plajlar başta
olmak üzere, Ayvalık genelindeki tüm sahil
ve kıyılar, ekiplerin titiz çalışmalarıyla
sezona hazır hale getirildi. Ayvalıklıların ve
yaz sezonunda kenti ziyaret edecek
misafirlerin yoğun olarak tercih ettiği
belediye işletmesi plajlarında kapsamlı
temizlik çalışmaları gerçekleştirildi.
Sahillerin dip bucak temizlendiği bu süreçte,
ekipler çevre düzenlemelerini de ihmal
etmedi. (Haber Merkezi)
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Meral Saklıyan’ın “Çukurova’dan
Dünyaya: Yaşar Kemal” adlı
çalışması Everest Yayınları

tarafından yeniden yayımlandı. Yaşar
Kemal’in 10’uncu ölüm yıldönümünde
tekrar basılan kitapta yazarın
Adana’dan çıkışında yaşadığı zorluklara
da değinilmiş. Saklıyan, Yaşar Kemal’in
kadın bakışına da değinerek, “Dağın Öte
Yüzü üçlemesindeki ‘Meryemce’ olmayı
isterdim” diyor. Sözü Saklıyan’a
bırakıyoruz. 

� Sevgili Meral, Yaşar Kemal'in
onuncu ölüm yıldönümündeyiz. Senin
kitabın yeniden yayımlandı. 6 yıl sonra
yeniden okuyucuyla buluşması senin
için ne ifade ediyor?

Altı yıl önce bu kitap yayımlandığında
çok rağbet görmüştü. Yayınevi bazı
nedenlerle iki kez el değiştirdi ve daha
sonra yollarımızı ayırdık. Kitabı
yazdığım dönemde çıkış noktam
gençlerdi yani ortaokul, lise ve
üniversitelilere yönelik yazıldı bu kitap.
Kısa, öz ve zamanın ruhuna uygun.
İstediğim cevabı genç okurlardan
almaya başlamıştım. Yayınevi el
değiştirdikçe kitap da kaybolmaya yüz
tutuyordu. Bu durumda yapılacak şey
belliydi. Yeni yayınevim olan Everest
Yayınları imdadıma yetişti ve kitabıma
yeniden can verdi. Minnettarım.

� Senin Adanalı olduğunu biliyoruz.
Büyük bir
sanatçıyla

hemşehri olmanın sendeki karşılığı
nedir?

Yaşar Kemal’le bir kere görüşmek
kısmet oldu. Hemşehrisi olmak, yüz yüze
tanışıyor olmak bana hep gurur verdi. O
kısacık an inanılmazdı. Onur duydum.
Keşke uzun zaman önce tanışsaydık ve
onunla anılarım çok olsaydı. 

� Yaşar Kemal senin kitabını
göremedi. Yine de sen bu kitaba dair ona
ne söylemek istersin, anlatır mısın?

Ben bu kitabı yazmak istediğimde
açıkçası olayın ciddiyetinin farkında
değilmişim. Sonradan ne kadar büyük
bir işe kalkıştığımı anladım. Vazgeçmek
istedim. Korktum. Hakkında yazılmadık
şey yoktu. Makaleler, tezler, sınav
soruları, kitaplar, röportajlar, yurt dışı
çalışmaları… Ben ne yazacaktım? Farklı
ne anlatabilirdim ki? İşte tam bu sırada
onu karşıma alıp konuşmak isterdim.
Daha doğrusu kelimeler ağzımdan
kendiliğinden dökülürdü. Kusura bakma
ustam.Seninle ilgili bir şey yapmak
istedim, haddimi aşmış olabilirim, lakin
benim de söylemek istediklerim vardı,
azdı, özdü ama vardı. Aynı topraklardan
beslenen biri olarak hep sayesinde
dinlendiğim koca çınar olacaksın. Edebi
dallarından, yapraklarından sözcükler
damıtıp öykü, roman, anı, biyografi
…fideleri ekeceğim. Edebi yoluma ışık
tuttuğun için duacıyım.

HAYATTAKİ SAĞLAM DURUŞU
� Yaşar Kemal başta 1940'ların anti-
komünist ortamı olmak üzere daima

baskı görmüş bir yazar. Sen de
bunlara değiniyorsun. Onun bu

zorlukları yenip ayakta kalma
becerisini neye bağlıyorsun?

Yaşar Kemal’in hayatı
yılmamak, pes etmemek
ve sürekli ileriye doğru
yol almak üzerine kurulu.

Bu bir kişilik yapısı gibi
görünse de, o koşullarda
ve o yaşlarda pes etmek

olasılıklardan biri olabilirdi.
Küçücük bir yürek bütün o

zorluklara
kafa

tutmak istemiş ve bunu yapabilmişti.
Coğrafya kaderdir, cümlesinin vücut
bulmuş olduğu, fakirliğin alın yazısına
dönüştüğü yıllar ve yerlerden söz
ediyoruz. Bunun böyle olduğunu Yaşar
Kemal’in kendi anlattıklarından ve
hayattaki sağlam duruşundan anlıyoruz.
Onurlu ve sağduyulu olmayı küçük yaşta
öğrenmiş biri Yaşar Kemal. Kendi başına
yol almış, düşmüş kalkmış ama çok daha
güçlü bir şekilde ayağa kalkmış. O sırada
edindiği dost ve arkadaşların rolünü de
göz ardı etmemek gerekir. O dönemin
siyasi konjonktürü ve girdiği sosyal
yapılar siyasi ve sınıf bilincinin
gelişmesine neden olsa da, Yaşar Kemal
yapısı gereği çok okuyan, çok sorgulayan
ve sınıfsal eşitsizliğin kucağında
büyümüş biri olarak bu bilgileri adeta
soğurup bünyesinde toplamış, insan hak
ve özgürlüklerini savunma konusunda
yetkin biri haline gelmiş. Tanıştığı
kişiler, kurduğu dostluklar ve en
önemlisi girdiği siyasi yapılarda fark
ettiği sosyal ve sınıfsal eşitsizlikler onun
omurgasını güçlendirince ortaya
yenilmez bir fikir adamı çıkmış.

� Senin kişisel tarihindeki yeri
konusunda önsözde epeyce bir şeyler
anlatmışsın. Sen eğer bir Yaşar Kemal
romanı kahramanı olsaydın, kim olmak
isterdin?

Sennur Sezer bir söyleşinde, “Yaşar
Kemal, metinlerinde kadınlara ilişkin
çok çeşitli sorunlara da yer vermiştir.
Müthiş edebiyat birikimi, bilgisi ve
sosyalist dünya görüşü ile birlikte Yaşar
Kemal romanlarında aynı zamanda
geleceğe de ışık tutmuş bir halk
ozanıdır,” der ve ekler, “Anadolu;
toplumsal hareketlerin, isyanın, acının
yüzyıllardır devam ettiği topraklar
olmasına rağmen romanlarımız
açısından tüm bunlar ‘Kadın Yüzü’nün
anlatımı konusunda iyi bir yerde değildir.
Pek anlatılmamıştır yani. Yaşar Kemal
ise bu durumu tersine çevirerek kadın
gerçeğini gözler önüne sermiştir.
Eserlerinde kadın imgesi, umudu, emeği
de simgelemiştir aynı zamanda,” diyerek
bitirir söyleşiyi. Ben de bu bilgiler
ışığında inatçı, dürüst, ermiş kişiliğiyle
beni etkileyen “Dağın Öte Yüzü”
üçlemesindeki Meryemce olmak
isterdim doğrusu.

YAŞAR KEMAL’İN ŞAİRLİĞİ
� Şiirleri başlığını konuşmak isterim.

Örneğin "Ulaş" şiiri devrimcilerin ağıtı
olmuş bir şiirken bu şiirin yıllar sonra
ona ait olduğunu öğrenmemizin sebebi
nedir?

Aslında “Ulaş” şiiri hep vardı ve bir
kısmı Zülfü Livaneli tarafından yıllar
önce bestelenmişti. Daha sonra çeşitli
müzik grupları tarafından topluluklar
önünde çokça seslendirildi. Tam
olarak bu konuda bir bilgi
olmamasına karşın Yaşar Kemal’in

şiir yazmayı çok sevdiği fakat roman
yazmayı daha öncelediği gerçeği de
bunda etkili olabilir.1940’lı yıllarda
yazmaya başladığı şiirlerini derlediği
“Bugünlerde Bahar İndi” eseri 2010
yılına kadar yayımlanmamıştı. Oysa
Yaşar Kemal’in edebiyat dünyasına girişi
şiir aracılığıyla olmuştur. Sanatçı bu
konuda şöyle demektedir.

“İlk şiirimi söyledim ya, kötü bir şiirdi,
Adana’da çıkan bir dergide yayımladım,
on altı yaşındaydım. Sonra şiirlerimi
Türkiye’deki birçok dergide

yayımladım. 1963’e kadar şiir yazmayı
sürdürdüm. Daha da arada sırada
yazıyorum. Çok da yazmak istiyorum.
Belki de bir gün şiirlerimi, yenilerini de
katarak kitap olarak çıkarabilirim.”

ANADOLU’NUN ZENGİNLİĞİ
� Aynı soruyu "Hüyükteki Nar Ağacı"

romanı için de sormak isterim. Senin
savına göre Marshall yardımlarının
etkisini anlatan bir eserdir. Yazımı
1950'lerin başında biten bu eserin 30 yıl
sonra okuyucuya ulaşması edebiyatın
tanıklığı açısından nasıl
değerlendirmeli?

Yaşar Kemal, “Hüyükteki Nar Ağacı”
romanı için, “Doğa-insan ilişkilerini en
iyi verdiğim yapıtlarımdan biridir” der.
Romanda Marshall planıyla tarımda
makineleşme yüzünden işsiz kalan
köylülerin yaşadığı zorluklara değinir.
Traktörün tarıma girmesiyle birlikte
işsiz kalan yarıcılar ve mevsimlik

işçilerin dramı arşı alaya çıkmıştır.
Çukurova’daki köylüleri ve çocukları
düşünmeden çeltik tarlalarının
genişletilmesinden dolayı sıtma
hastalığına yakalanıp ölen çocuklar
üzerinde durur en çok. Aynı şartların
devam ettiği, iyileştirilmesinin söz
konusu olmadığı ve kapitalizm bütün
koyuluğu ile üstümüze serildiği
bugünlerde “Hüyükteki Nar Ağacı”
romanı edebi yönden güncelliğini
korumakta, hatta roman yeniden ve
yeniden yazılmaktadır. 

� Yaşar Kemal'in Çukurova dışında
Karadeniz, Ağrı, Ege gibi coğrafyalara
uzanan eserleri hakkında ne söylemek
istersin?

“Anadolu bir tortular ülkesidir… Dibe
çöken tortular… Sümer, Asur, Urartu,
Huri, Med, Frigya…

…ben düş dünyamı yaratır kurarken,
kurarken bu zenginliğin elbette bana
etkisi olmuştur. Daha da ileri gitmek
isterim, benim düş dünyamı biraz da bu
zenginlik yaratmıştır. Anadolu o kadar
zengindir ki, insanları, kültürü,
doğasıyla, bu topraklardan benim gibi,
bu kadar cılız insanlar nasıl çıkıyor, diye
şaşarsınız… der Yaşar Kemal. 

Ben bu tortuyu, bu zenginliği, bu
binbir çiçekli bahçeyi gözlemliyorum
tüm romanlarında. İyi ki yazmış ve iyi ki
bu topraklarda doğmuş. Büyük ustaya
hürmetle…

Bin bir çiçekli
bahçenin yazarı 

Bin bir çiçekli
bahçenin yazarı 

Bin bir çiçekli
bahçenin yazarı 

Bin bir çiçekli
bahçenin yazarı 

Bin bir çiçekli
bahçenin yazarı 

Bin bir çiçekli
bahçenin yazarı 

Bin bir çiçekli
bahçenin yazarı 

Bin bir çiçekli
bahçenin yazarı 
Yasar KemalYasar KemalYasar KemalYasar KemalYasar KemalYasar KemalYasar KemalYasar KemalYasar Kemal

Bin bir çiçekli
bahçenin yazarı 

Yazar Meral Saklıyan’ın “Çukurova’dan Dünyaya: Yaşar Kemal” adlı biyografi çalışması,
yazarın yaşamından ilginç kesitlerle örülerek onun yazınsal üretim evrenine ışık tutuyor
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MAZLUM
VESEK 
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Kanunun amacı; engellilerin temel hak ve
özgürlüklerden faydalanmasını teşvik ve temin
ederek ve doğuştan sahip oldukları onura saygıyı
güçlendirerek toplumsal hayata diğer bireylerle
eşit koşullarda tam ve etkin katılımlarının
sağlanması ve engelliliği önleyici tedbirlerin
alınması için gerekli düzenlemelerin yapılmasını
sağlamaktır.

a) Engellilerin insan onur ve haysiyetinin
dokunulmazlığı temelinde, kendi seçimlerini
yapma özgürlüğünü ve bağımsızlığını kapsayacak
şekilde bireysel özerkliğine saygı gösterilmesi
esastır.

b) Engelliliğe dayalı ayrımcılık yapılamaz,
ayrımcılıkla mücadele engellilere yönelik
politikaların temel esasıdır.

c) Engellilerin tüm hak ve hizmetlerden
yararlanması için fırsat eşitliğinin sağlanması
esastır.

d) Engellilerin bağımsız yaşayabilmeleri ve
topluma tam ve etkin katılımları için
erişilebilirliğin sağlanması esastır.

e) Engellilerin ve engelliliğin her tür
istismarının önlenmesi esastır.

f) Engellilere yönelik hizmetlerin sunumunda
aile bütünlüğünün korunması esastır.

g) Engeli olan çocuklara yönelik hizmetlerde
çocuğun üstün yararının gözetilmesi esastır.

h) Engeli olan kadın ve kız çocuklarının çok
yönlü ayrımcılığa maruz kalmaları önlenerek hak
ve özgürlüklerden yararlanmalarının sağlanması
esastır.

i) Engellilere yönelik politika oluşturma, karar
alma ve hizmet sunumu süreçlerinde engellilerin,
ailelerinin ve engellileri temsil eden sivil toplum
kuruluşlarının katılımının sağlanması esastır.

j) Engellilere yönelik mevzuat

düzenlemelerinde Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanlığının görüşü alınır.

Bu konuda özellikle engelli istihdam eden
işverenlerin yukarıdaki ilke esaslara dikkat etmesi
gerekir.

Kamu/özel sektör işverenleri Engelli
Kanununda yer alan aşağıdaki ilke kararları
görmezden gelmemeleri gerekiyor.

AYRIMCILIK
Doğrudan ve dolaylı ayrımcılık dâhil olmak

üzere engelliliğe dayalı her türlü ayrımcılık
yasaktır. Eşitliği sağlamak ve ayrımcılığı ortadan
kaldırmak üzere engellilere yönelik makul
düzenlemelerin yapılması için gerekli tedbirler
alınır. Engellilerin hak ve özgürlüklerden tam ve
eşit olarak yararlanmasını sağlamaya yönelik
alınacak özel tedbirler ayrımcılık olarak
değerlendirilemez.

TOPLUMA DÂHİL OLMA
Engellilerin toplumdan tecrit edilmeleri ve

ayrı tutulmaları önlenir.
Engellilerin diğer bireylerle eşit koşullarda

bağımsız olarak toplum içinde yaşamaları esas
olup, özel bir yaşama düzenine zorlanamazlar.
Engellilerin topluma dâhil olmaları ve toplum
içinde yaşamaları amacıyla bireysel destek
hizmetleri de dâhil olmak üzere ihtiyaç

duydukları toplum temelli destek hizmetlerine
erişimleri sağlanır. Kamu bu işlemi yapmakla
yükümlüdür

ERİŞİLEBİLİRLİK
Yapılı çevrede engellilerin erişebilirliğinin

sağlanması için planlama, tasarım, inşaat, imalat,
ruhsatlandırma ve denetleme süreçlerinde
erişilebilirlik standartlarına uygunluk sağlanır.
Özel ve kamu toplu taşıma sistemleri ile sürücü
koltuğu hariç dokuz veya daha fazla koltuğu
bulunan özel ve kamu toplu taşıma araçlarının
engellilerin erişebilirliğine uygun olması
zorunludur. Bilgilendirme hizmetleri ile bilgi ve
iletişim teknolojisinin engelliler için erişilebilir
olması sağlanır.

İSTİHDAM
Engellilerin iş gücü piyasası ve çalışma

ortamında sürdürülebilir istihdamı için kendi işini
kurmaya rehberlik ve mesleki danışmanlık
hizmetlerinin geliştirilmesi de dâhil olmak üzere
gerekli tedbirler alınır. İşe başvuru, alım, önerilen
çalışma süreleri ve şartları ile istihdamın
sürekliliği, kariyer gelişimi, sağlıklı ve güvenli
çalışma koşulları dâhil olmak üzere istihdama
ilişkin hiçbir hususta engelliliğe dayalı ayrımcı
uygulamalarda bulunulamaz. Çalışan engellilerin
aleyhinde sonuç doğuracak şekilde, engelinden
dolayı diğer kişilerden farklı muamelede
bulunulamaz. Çalışan veya iş başvurusunda
bulunan engellilerin karşılaşabileceği engel ve
güçlükleri ortadan kaldırmaya yönelik istihdam
süreçlerindeki önlemlerin alınması ve engellilerin
çalıştığı iş yerlerinde makul düzenlemelerin, bu
konuda görev, yetki ve sorumluluğu bulunan
kurum ve kuruluşlar ile işverenler tarafından
yapılması zorunludur. Engelliler için hazırlanan
bu kanun hükümlerine uyulması gerekir.

İLKİ

VEDAT

SOSYAL GÜVENLİKTE YANSIMALAR

Engelliler
Kanunu nedir?

Ege Genç İş İnsanları Derneği (EGİAD),
derneğe son bir yılda katılan yeni
üyelerin kurum kültürüne
entegrasyonunu sağlamak, aidiyet
duygusunu güçlendirmek ve geleceğin
liderlerini bir araya getirmek amacıyla
geleneksel hale getirdiği Üye
Oryantasyon Kampı’nı gerçekleştirdi.
100’e yakın yeni üyenin katılım sağladığı

iki günlük kamp programı; EGİAD’ın
vizyonunu, çalışma alanlarını ve
değerlerini tanıtırken, ilham verici
konuşmalar, deneyim paylaşımları ve
etkileşimli oturumlarla dolu dolu geçti.
Katılımın yüksek olduğu kampta, EGİAD
geçmiş dönem başkanları ve özel
konuşmacıların katkısıyla derinlikli bir
bilgi paylaşımı sağlandı. (Haber Merkezi)

SORU VE SORUNLARINIZIN ÇÖZÜMÜ İÇİN: vedat.uzman@gmail.com 

Her 10 anneden 
9’unun tavsiyesi
Süzme peynir kategorisinde tüketici

beğenisi ve güveniyle öne çıkan Pınar
Süzme, Estima Araştırma’nın Ocak
2025’te gerçekleştirdiği tüketici
araştırmasında çarpıcı sonuçlara imza
attı. Araştırma kapsamında 12 ilden,
25-55 yaş arası 800 anne ile yapılan
çalışmaya göre son 3 ayda süzme
peynir tüketen annelerin yüzde 89’u
Pınar Süzme’yi ailelerine ve
arkadaşlarına önerdiğini belirtti.
Türkiye genelinde yapılan bu
araştırmalar kapsamında ürünü
deneyen her 10 anneden 9’u Pınar
Süzme’yi sevdiklerine tavsiye ediyor.
Süzme peynir, ülkemizde en çok tercih
edilen peynir çeşitleri arasında, yüzde
16’lık payla Taze Kaşar ve Salamuralı
Beyaz peynirin ardından üçüncü sırada
yer alıyor. Pınar Süzme ise Türkiye
süzme peynir pazarında liderliğini
sürdürüyor. (Haber Merkezi)

Fikir Maratonu ile 
hizmetlere yön…
Yaklaşık 25 bin kişinin çalıştığı, 192

firmaya sunduğu ürün ve hizmet
portföyünü zenginleştirmek,
geliştirmek ve iyileştirmek amacı ile
birçok yöntem kullanan ESBAŞ, ilk kez
düzenlediği Hizmet Odağında Fikir
Maratonu etkinliği ile hizmet verdiği
kullanıcı firmalarını bir araya getirdi.
Bölgedeki 35 firmadan temsilcinin
katıldığı Fikir Maratonu etkinliğinin
açılışında konuşan ESBAŞ Genel
Müdürü Yusuf Kılınç,  ürün ve
hizmetlerini geliştirmek için bu
hizmetleri kullanan firmaları sürece
dâhil ederek, birlikte değer yaratmayı
hedeflediklerini belirtti. Kılınç, Ege
Serbest Bölgesi’ni kendi alanında
Türkiye’nin mükemmellik merkezi
haline getirmek ve sürdürülebilir bir
gelecek için sürekli iyileştirmek
vizyonu ile çalıştıklarını da sözlerine
ekledi. (Haber Merkezi)

İAOSB’de dijital 
dönüşüm başladı
Türkiye’nin üretim üssü niteliğindeki

organize sanayi bölgelerinde
dijitalleşme süreci hız kazanıyor. İzmir
Atatürk Organize Sanayi Bölgesi
(İAOSB), elektrik şebekesini dijital
ortama taşıyacak SCADA (Denetleme,
Kontrol ve Veri Toplama) sistemi için
önemli bir yatırıma imza attı. SCADA
sisteminin kurulumu, enerji yönetimi
ve otomasyonun dijital dönüşümünde
dünya lideri olan Schneider Electric ‘in
ileri teknolojisi ve sektörel
uzmanlığıyla gerçekleştirilecek.
Projenin resmi imza töreni, 6 Mayıs
Salı günü İAOSB Yönetim Kurulu
Başkanı Cenk Karace ve Schneider
Electric Türkiye ve Orta Asya Bölge
Başkanı İsmail Yamangil’in katılımıyla
İAOSB’de düzenlendi. Gerçekleşen
imza töreniyle birlikte, bölgenin enerji
altyapısının dijital dönüşüm süreci
resmen başlamış oldu. 
(Haber Merkezi)

İstihdamın kayıtlısı makbul

2009 yılından itibaren her yıl 16
Mayıs’ı içine alan hafta boyunca
kutlanan Sosyal Güvenlik Haftası
için Cumhuriyet Meydanı’nda
tören gerçekleştirildi. Bu yılki SGK
haftasının teması kayıt dışı
istihdamı önlemek olurken törene
SGK İzmir İl Müdürü Hidayet
Baydilli, İzmir Esnaf ve Sanatkarlar

Odaları Birliği Başkanı Yalçın Ata
ve SGK çalışanları katıldı. Tören, İl
Müdürü Baydilli’nin Atatürk
büstüne çelenk sunmasıyla başladı. 

Sosyal Güvenlik Kurumu İzmir
İl Müdürü Hidayet Baydilli, bu
yılki Sosyal Güvenlik Haftası
temasının çalışma hayatının en
önemli sorunlarından biri olan
kayıt dışı istihdamın önlenmesi
olarak belirlendiğini söyledi.
Baydilli, “Kayıt dışı istihdam
sadece çalışanları sosyal güvenlik
haklarından mahrum bırakmak
değildir. Aynı zamanda ülke
ekonomisine büyük zararlar
vermekte vergi kayıplarına neden

olmakta. Unutmamalıyız ki kayıtlı
istihdam güvenli bir geleceğin
teminatıdır” dedi. 

Kayıt dışı çalışmanın hayati
güvenceden yoksun kalmak
anlamına geldiğini vurgulayan
Baydilli, “İzmir SGK İl Müdürlüğü
olarak kayıt dışı istihdamla
mücadele konusunda kararlılığımız
tamdır. Bu hafta boyunca
gerçekleştireceğimiz çeşitli
etkinliklerle bu konuda farkındalık
yaratmayı amaçlıyoruz. İşverenler
ve çalışanlar bilgilendirilecek aynı
zamanda önemli konularda işbirliği
yapılması konusunda gayret
gösterilecektir” diyerek sözlerini

tamamladı. 
İzmir Esnaf ve Sanatkarlar

Odaları Birliği (İESOB) Başkanı
Yalçın Ata da sosyal güvenliğin
vazgeçilmez rolünü anlatmak ve
vatandaşların bilinçlendirilmesi
açısından çok değerli bir hafta
olduğunu belirtirken “Bir işçinin,
memurun ve esnafın kısacası
herkesin yaşam güvencesi SGK
çatısı altında teminat altına
alınmaktadır. İzmir’de faaliyetini
sürdüren yaklaşık 2 bin 300, esnaf
128 esnaf odası ve başkanı
olduğum İESOB adına bu hafta
büyük önem arz etmektedir”
ifadelerini kullandı. 

Kayıt dışı istihdamı önleme konusunda çalışmalar yapılacağını aktaran SGK İzmir
İl Müdürü Baydilli, “Kayıt dışı istihdam vergi kayıplarına neden olmakta” dedi 

EGİAD’a güçlü bir başlangıç

İREM BUSE
KIRKKAYALI
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Sağlık sektöründe 25 yıllık deneyimiyle hizmet veren Can Hastanesi, İzmir’de kuruluşunun
8. yılını coşku ile kutladı. Bayraklı La Vie Nouvelle’de düzenlenen kutlama yemeğinde
Manisa ve İzmir’de faaliyet gösteren Can Hastanesi’nin yönetim kadrosu ve İzmir’de görev

yapan hastane çalışanları
buluştu. Gecede özel orkestra
eşliğinde birbirinden güzel
parçalarla çalışanlar doyasıya
eğlendi. Hastanenin başarılı
çalışanları plaket ile
onurlandırılırken, gecenin
sonunda da 8. yıl pastası
birlikte kesildi. Can Hastanesi
Yönetim Kurulu Başkanı
Muzaffer Keskiner,  hep birlikte
çok büyük emek ve özverinin
sonunda bugünlere ulaşmanın
mutluluğunu yaşadıklarını
söyledi. (Haber Merkezi)

8.YILIN GURURUYLA
Sağlık Bakanlığı tarafından “Doğal Olan
Normal Doğum” temasıyla yürütülen "Normal
Doğum Eylem Planı" E8 " Ebelik Eğitimlerinin
Güçlendirilmesi" programı kapsamında kamu
hastanelerinde çalışan ebelerin normal doğum
bilgi ve becerilerinin güçlendirilmesi amacıyla
düzenlenen eğitimler başladı. Tıbbi zorunluluk
olmadıkça yapılan sezaryenlerin önlenmesi,
normal doğumun teşvik edilmesi ve bu yolla
anne, bebek sağlığının korunması amacıyla
düzenlenen eğitimlere Ege Üniversitesi Sağlık
Bilimleri Fakültesi Ebelik Bölümü
akademisyenleride aktif rol alıyor. Eğitimler,
İzmir İl Sağlık Müdürlüğü Kamu Hastaneleri
Başkanlıkları ve Ege Üniversitesi Sağlık
Bilimleri Fakültesi Ebelik Bölüm Başkanı Prof.
Dr. Neriman Soğukpınar’ın koordinasyonunda
gerçekleştiriliyor. (Haber Merkezi)

Normal doğum için ebelik eğitimi

Bu çalıştay eğitimin 
rotasına ışık tutacak
İzmir Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği (İESOB), Türkiye’deki esnaf
kuruluşlarına örnek gösterilecek ‘Mesleki Eğitim Çalıştayı’ düzenledi 

İzmir Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği
(İESOB), ‘Mesleki Eğitim Çalıştayı’ düzenledi. İl
Milli Eğitim Müdürlüğü ile işbirliği altında
düzenlenen çalıştayın açılışında konuşan Milli
Eğitim Bakanlığı Daire Başkanı Durmuş Can, İzmir
Valisi Dr. Süleyman Elban ve İl Milli Eğitim
Müdürü Ömer Yahşi, İESOB Başkanı Yalçın
Ata’ya mesleki eğitim konusundaki hassasiyetinden
ve desteklerinden ötürü teşekkür etti.

‘GENİŞ ÇAPLI’
Çalıştaydan çıkacak sonuçların mesleki eğitim

alanında Türkiye’ye ışık tutacağını belirten Yalçın
Ata ise, ‘İzmir’de esnaf kuruluşları ile milli eğitim
arasında ilk kez böylesine geniş çaplı bir
organizasyon düzenleniyor. Türkiye’de mesleki
eğitimin önünü açacağına inandığım sonuçlardan
ülke çapındaki esnaf kurumları ve milli eğitim
teşkilatları da yararlanacaktır. Bu nedenle
çalıştayımızı, ülkemizin geleceği için atılan çok
değerli bir adım olarak görüyoruz’dedi.

ÇALIŞMA KADROSU
10 çalışma gurubunun oluşturulduğu çalıştayda

bir masa sadece esnaf sanatkarların mesleki
eğitimde yaşadığı sorunlar ve çözüm önerileri konu
başlığına ayrıldı. Çok sayıda oda başkanının aktif
olarak masa çalışmalarında yer aldığı çalıştaya,
İzmir’deki 30 ilçenin Milli Eğitim müdürlerinin
yanısıra Mesleki Eğitim Merkezleri, Mesleki Teknik
Anadolu Liseleri ve Özel Eğitim Meslek Liseleri
müdürleri de katıldı.

‘AYDINLIK YARINLAR’
Öğrencilerin okuldaki teorik eğitimin yanısıra

işletmelerde edineceği pratik bilgilerle de
donatılması gerektiğini söyleyen İESOB Başkanı
Yalçın Ata, ‘Alın teriyle ekonomiye katkı koyan,
istihdam yaratan her bir esnafımız aynı zamanda bir
eğitimcidir, bir rehberdir. Sanayinin ihtiyaç duyduğu
kalifiye elemanlar ancak nitelikli mesleki eğitim ile

mümkündür. Meslek sahibi olmak, ekmek sahibi
olmak demektir. Meslek eğitimi gençlere özgüven
aşılar, topluma faydalı nesiller yetiştirir.Buradaki
örnek işbirliğini yaygınlaştırdıkça; daha aydınlık

yarınlar inşa edeceğiz.
Başkan Ata’nın çalıştayda aktardığı ve katılan

müdürlerin beğenerek ‘nokta atışı konular’ olarak
değerlendirdikleri başlıklar ise şöyle sıralandı: ‘Esnaf

teşkilatının en önemli sorunu yetiştirilecek çırak
öğrenci bulamamasıdır. Sorun, 4+4+4 sisteminden,
öğrencilerin örgün eğitimde kalma süresinin
uzamasından kaynaklanmaktadır. Ailede ve okulda
doğru yönlendirme, işletme koşullarının
iyileştirilmesi başarıyı getirecektir. 

-Alttan yetişen çırak sayısının azalması, nitelikli
işgücü ihtiyacını artırmaktadır. Her aile evladının
beyaz yakalı meslek gurubunda yetişmesini
istemektedir. Oysa Türkiye’nin her meslekte
çalışacak kalifiye elemana da ihtiyacı vardır.

Aileler ve gençler doğru bilgilendirilmeli,
mesleki eğitimi özendirecek çalışmalara ağırlık
verilmelidir.

• 3308 sayılı kanun kapsamı dışından alınan
ustalık belgeleri de, çırak çalıştırma konusunda
geçerli sayılmalıdır. 

• Çırak ve kalfa öğrencisi bulunan işyerlerine
devlet maddi destek sağlamaktadır. Ancak bazı
mesleklerde teşviklerin kaldırılması, çırak
istihdamını olumsuz etkilemektedir. Teşvik sistemi
yeniden gözden geçirilmelidir.  

• İş sağlığı ve güvenliği konusunda işverene
destek sağlanmalıdır.’ (Haber Merkezi)

Efes Selçuk’ta Anneler
Günü, Ahmet Ferahlı
Parkı’nda düzenlenen
Anneler Günü çayı ile
kutlandı. Efes Selçuk Kadın
Platformu ve Efes Selçuk
Belediyesi iş birliği ile
düzenlenen etkinlikte DMD
Kas Hastası Batın, Efehan ve
Göktuğ’un tedavisine destek
olmak amacıyla açılan stant

yoğun ilgi gördü. Efes Selçuk
Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu Sengel de
konuşmasında, özellikle
DMD ve SMA hastalığıyla
mücadele eden annelerin ne
denli güçlü ve özverili
olduklarına dikkat çekerek;
“Bir anne için en zor
şeylerden bir tanesi yaşam
mücadelesi veren, sağlığı için

mücadele eden bir evladının
olmasıdır. Ama anneler
güçlüdür, anneler şefkatlidir
anneler korumacıdır, anneler
çocukları için her şeyin en
iyisinin olmasını ister. DMD
ile mücadele eden
çocuklarımız geleceğe emin
adımlarla yürüyecekler,
sağlıklarına kavuşacaklar”
dedi. (Haber Merkezi)

Efes Selçuk’ta DMD 
ve SMA farkındalığı
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İşlevsiz
bir ilişkiyi
bırakmak

Bir ilişkiyi bırakmak özellikle
işlevsiz olduğunu bile bile çoğu
zaman insanın düşündüğünden

çok daha zordur. İşlevsiz bir ilişkiyi
bırakmak neden bu kadar zordur?
Ayrılık, sadece bir kişiden değil bir
ihtimalden, bir hayalden, bazen de
kendimizden vazgeçmek anlamına
gelir. İşlevsiz bir ilişkide kalmak,
dışarıdan bakıldığında anlaşılmaz
görünebilir ancak düşünüldüğünün
aksine bu tür bağların içinde çoğu
zaman sevgiyle harmanlanmış
korkular, bağımlılıkla karışmış umutlar
ve kendilik değerimizi sorgulatan
sessiz çöküşler vardır. 

NASIL ANLARIZ?
Peki, bir ilişkinin işlevsiz olduğunu

nasıl anlarız? Hissedilen sürekli
değersizlik hissi, yapılan tek taraflı
emek, tutarsızlık, manipülasyon,
duygusal mesafe ve kırıldığında
onarılmayan çatlaklar. Evet, bir ilişkinin
işlevsiz olduğunu nasıl anlayacağımıza
baktığımıza göre peki, neden bunca
olumsuz duygulara ve karşılanmayan
ihtiyaçlarımıza rağmen o ilişkide
kalmaya devam ederiz? 

Belki değişir umudu… 
Bu kadar çaba verdim, yaptığım onca

yatırım boşa mı gidecek düşüncesi…
Bağlanma travması, kaçınan veya

kaygılı bağlanma modeli…
Sevilirsem değerliyim hissi…  
Bunun yanı sıra terk edilme korkusu,

yalnız kalma kaygısı, aile yapısından
gelen idare etme tutumu, bir ilişkinin
bitmesini bir tür başarısızlık olarak
görme gibi tutum ve düşüncelerde
ayrılık kararını ertelemekte etkili
kişinin öğrenilmiş çaresizliğidir. 

TERKETME KARARI
Peki, kişi ne olurda bu ilişkiyi terk

etme kararı alır? 
Son kırılma anı… Hakaret,

aşağılanma, yok sayılma gibi ağır
duygusal şiddet kişiyi o ilişkideki
gerçekliği görmeye iter. İşlevsiz
ilişkiden çıkamayanların o ilişkide
tutma nedeni kişiye hissettiği yoğun
duygulardır. Eğer kişi o duyguların
kendisine ait olduğunu fark eder ve o
kişiden ayrılmayı adeta kendine yapılan
bir dönüş olarak görürse süreci daha iyi
atlatacaktır. Sıklıkla işlevsiz ilişki
yaşayan kişiler tüm odağını partnerinin
tutum ve davranışlarını analiz ederek
geçirirler. Oysa kişi odağını partnerine
değil; kendi bireysel sürecine verir ve
bu süreçte kendine küçük rutinler
yaratırsa süreci daha iyi atlatacaktır.
Mümkünse kişinin travma sonrası stres
bozukluğu ve yeniden kendilik inşası
için bireysel bir terapi alması, bu
mümkün değilse kendine duygu
günlüğü tutması önemlidir. Böylece
işlevsel olan yeni bir ilişkiye başlamak
için ihtiyacı olan yası ve kendini yeniden
yapılandırma sürecini sağlıklı bir
şekilde atlatmış olacaktır. 

AYKAÇ

YAKIN İLİŞKİLER
MELEKmelek.aykac1@saglik.gov.tr

Filiz
Ceritoğlu

Sengel 

Filiz
Ceritoğlu

Sengel 

Filiz
Ceritoğlu

Sengel 

Filiz
Ceritoğlu

Sengel 

Filiz
Ceritoğlu

Sengel 

Filiz
Ceritoğlu

Sengel 

Filiz
Ceritoğlu

Sengel 

Filiz
Ceritoğlu

Sengel 

Filiz
Ceritoğlu

Sengel 

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Süleyman
Elban

Ömer
Yahşi
Ömer
Yahşi
Ömer
Yahşi
Ömer
Yahşi
Ömer
Yahşi
Ömer
Yahşi
Ömer
Yahşi
Ömer
Yahşi
Ömer
Yahşi

Yalçın 
Ata 

Yalçın 
Ata 

Yalçın 
Ata 

Yalçın 
Ata 

Yalçın 
Ata 

Yalçın 
Ata 

Yalçın 
Ata 

Yalçın 
Ata 

Yalçın 
Ata 

Yalçın 
Ata 

Yalçın 
Ata 

Yalçın 
Ata 



13 Mayıs 2025 SalıHazırlayan: Caner Tok 11

SAYFA  11 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

Bilen bilir, spor alanlarında hakemlik ile
spor yazarlığı sayesinde yaşayabileceğimiz her
türlü oluşumu, paylaşımı yaşadık yaşıyoruz.
Şükürler olsun, sağlıkla, huzurla. Yıllar
birikim yapıyor, düşünüyoruz. İçindeyiz adeta.
Kuralları uygulasak da biz de bir insanız,
sempatik olamasak da çoğu zaman empati
yapıyoruz. Gayretimiz var.
Her yaştaki kategorilerde
yer aldık, yaşatana
minnetle. 

Güzel insanların yer
aldığı sağırlar duymazlar
ligleri, ardından yaşı
ilerlemiş manevi olarak
doymuşların veya
doymamışların ligi. Büyük
saha ve halı saha maçlarını
turnuvalarında, lig
maçlarında terk döktük,
emek verdik
organizasyonlarında yer
aldık. Gel de yazma şimdi.
Gözlemci olmadım,
olmam, zaten istesem de
olmam yaş nedeniyle.
Pişman da değilim. Böylesi
daha güzel spora hizmette. 

Her çeşit ve renk liglerde
yer alırken, bir tek ampute
liglerinde yer alamadık.
Olmadı, başlayamadım. O
alana da girebilesiydim
keşke, sağlık olsun.
Yüreğim dostlarla, arkadaşlarımla. Barış Telli
kardeşimden bu yana, hep merak ettim,
öğrendim. Maçlarını izledim. Ampute

futbolun emekçileri, emektarları liyakatli
spor insanları Evren Uyanık ile Polat
Doğan'ın da hakkını yememek gerek. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Spor Kulübü'nün
ardından, İzmir Ege Gücü Ampute Spor
Kulübü'nü kurdular. İlk yılda şampiyonluğa
ulaştılar. İBBSK'da da büyük gurur
yaşadılar, yaşattılar. Sizler de takip
edebilirsiniz. 

Maçları Dr.Behçet Uz Rekreasyon Alanı
Futbol Sahası'nda oynuyor. Altındağ'da
Atatürk Stadı'na yakın olsa da tepede.
Ulaşım biraz zor, yürünmez. Çok merkezi
olan, Atatürk Stadı Spor Kompleksi'nde özel

yer bulunmaz mı acaba ? İstenirse olur mu,
zoru başaranlar bunu da yapar. Metro ve
tramvay çok yakın, otobüsler de öyle.

YEVA, MELEKLERİN ABİSİ,
TEKNİK ORTOPEDİ

İzmir Ege Gücü
Ampute Spor
Kulübü'ne maddi,
manevi destek şart.
Maddi derken,
yüksek prim, transfer
filan değil kast
ettiğim. Bir açığı
kapatmak, bir engeli
aşmak, atlatmak çok
önemli. Kulübü iki
kafadar kurdu, uyum
içinde devam
ettiriyorlar, maşallah
diyelim. Kulüp
Başkanı Evren Uyanık ile başkan
yardımcısı Polat Doğan. Modern
zamanlarda sponsor deniyor.
Geçmişte mahalle bakkalı, manavı,
kahvecisi olurdu. Top, forma, ulaşım
onlardan sorulurdu. Batmadılar,
işlerini de ihmal etmediler. Bereketi
geldi. Satışları, müşterileri artsın diye
de yapmadılar, rahmetle, şükranla. 

Üç büyük destekçisi var. Kurumsal,
firma olarak Teknik Ortopedi, Yeva

Turizm ile Meleklerin Abisi yardım Derneği.
Şahıs isimlerini öne çıkarmak da bizim işimiz,
gücümüz. Sağ olsunlar var olsunlar.
Teknik'den Umutcan Ünlü ile Mustafa Ünlü.

Yeva'dan Güngör Saltan, MAİYD'den Yasin
Kirazlı, iyi ki varsınız. 1.lige yükselen ekibi de
yazalım. Çünkü sahada yer alanlar onlar.
Şampiyon kadro; Kaleciler, İsmail Orçun
Toprak, Bülent Ezel Kahraman ile Enes
Yasin Coşkun. Oyuncular;  Reşat Turan,
Ramis Yeşilyurt, Mehmet Nezir Esen, Aslan
Çelenk, Gürcan Çilingirler, Mohammed
Eslam Eissa. Malzemeden sorumlu; Berkay
Aydın. Yönetim; Evren Uyanık, Polat Doğan,
Emine Uyanık, Erman Uyanık, Melike
Uyanık, İlknur Doğan, Gökhan Katrancıoğlu. 

Aile kulübüdür İzmir Ege Gücü başka türlü
de olmaz, illaki de mahallenin bakkalı gibi
olmak da şart. Görünür olmasa da. Evren
başkanımın, eşi, kardeşi, yengesi de

yönetimde çalışıyorlar. Evlat ile yeğen de
sahaya geliyor. Baba da çok önemli, genetik.
Bucaspor forması giyen efsane isim Nail
Uyanık ampute futbola ve de ailesine tam
destek veriyor. Maçlara gitmesi yeter.
Teşekkür herkese, teşekkürler Nail amcam.
Emeğinize, yüreğinize sağlık, yaşasın ampute
futbol. Yaşasın İzmir Ege Gücü.

AYDINOĞLU 

METİN

Bucasporlu
Nail amca 
İzmir Ege

Gücü çok yaşa

aydinoglumetin@hotmail.com

BİRMETİN’DEN

TFF 2. Lig Beyaz Grup Play-Off 2. Tur ilk
maçında Altınordu, İzmir'de
Kastamonuspor'u konuk etti. Altınordu
mücadelenin ilk 45 dakikasını Yakal'ın
penaltıdan attığı golle 1-0 önde kapattı.
Karşılaşmanın ikinci yarısında
Altınordu'nun Bahattin ile bir topu direkten
döndü. Maçın son anlarında
Kastamonuspor risk alıp gol bulmaya
çalışsa da Altınordu savunması geçit
vermedi.  Karşılaşmada başka gol olmadı
ve İzmir ekibi, Kastamonuspor'u Yakal'ın
penaltı atışından bulduğu golle 1-0 mağlup
etti. TFF 2. Lig Kırmızı Grup Play-Off
üçüncü turunda ise Van'da Vanspor ile 68
Aksaray Belediyespor karşı karşıya geldi.
Vanspor-68 Aksaray Belediyespor 2. Tur
ilk maçı 2-2'lik skorla bitti. 

AVRUPA kupalarına katılma umudu olan sarı-
kırmızılılar özellikle üzerinde yer alan 5'inci
Başakşehir ve 6'ncı Eyüpspor'un yenildiği haftayı iyi
değerlendiremedi. Son 6 maçını kaybeden
Hatayspor karşısında 19'uncu dakikada Kubilay'ın
golüye öne geçen Göz-Göz, 27'nci dakikada Bilal
Boutobba'nın golüne engel olamadı. Rakip 79'uncu
dakikada Strandberg'in kırmızı kart görmesiyle 10
kişi kalırken, Göztepe'nin çabaları galibiyeti
getirmedi. Büyük bir coşkuyla stada gelen, maç
öncesi ünlü sanatçı Levent Yüksel'in Med Cezir
şarkısını seslendirmesiyle coşan tribünler de
Gürsel Aksel Stadı'ndan üzgün ayrıldı. (DHA)

Nail Uyanık, Şener Uyanık, Erman Uyanık, Melike Uyanık, İlke Uyanık, Bulut Uyanık, Evren Uyanık, Emine Uyanık

Eslam Mohammed Eissa

Polat Doğan

Yasin Kirazlı

Güngör Saltan

2. Lig Beyaz Grup Play-Off 2. Tur ilk maçında Altınordu, Kastamonuspor'u 
konuk etti. İzmir ekibi 1-0’lık sonuçla 2. maç öncesi avantajı eline geçirdi
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KSK POTADA 
LİGE TUTUNDU

Karşıyaka'da
KAPTAN YOK

BASKETBOL Süper
Ligi'nin aralıksız 51 yıldır en
köklü temsilcilerinden
Karşıyaka bu sezon yaşadığı
tüm sıkıntılara rağmen lige
tutunmayı başardı. Ligde
cumartesi günü
rakiplerinden
Darüşşafaka'nın mağlup
olmasıyla matematiksel
olarak kümede kalmayı
garantileyen Karşıyaka yine
de Türk Telekom'u evinde
taraftarının müthiş
desteğiyle 76-73 yenip
kendini garantiye aldı.

Ahmet Çakı yönetiminde
deplasmanda 3'te 0
çekmesine rağmen evinde
3'te 3 yapan Kaf-Kaf toplam
11 galibiyete ulaşarak Play-
In iddiasını da sürdürdü.
Karşıyaka'nın son transferi
Edon Maxhuni taraftarın
karşısına çıktığı ilk maçta 21
sayıyla yıldızlaştı. "Biz çok
çalışan, büyük fedakarlıkla
mücadele eden bir ekibiz"
diyen Ahmet Çakı,
dayanışma içinde gemiyi
limana yanaştırdıklarını
söyledi. (DHA)

3'ÜNCÜ Lig 1'inci Grup'ta
perşembe günü Play-Off grup
finalinin ilk randevusunda
rakibi Muşspor'a konuk
olacağı maça saatleri sayan
Karşıyaka'da takım kaptanı
Cenk Ahmet sakatlığı
nedeniyle görev
yapamayacak. Ligde 26
Nisan'da Bursaspor'la
oynanan normal sezonun son
maçı öncesi sahada ısınırken
sakatlanıp forma giyemeyen
37 yaşındaki tecrübeli kanat
oyuncusu halen takıma
dönemedi. (DHA)
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Stanimir 
Stoilov 

1-0
Altınordu 2. maça
avantajlı gidiyor

ERKAN
KART
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BOL BOL DANS ETTİLER
Mikrop lakaplı İzmirli sanatçı Hikmet Durmuş’un

sahne aldığı program, coşku içerisinde geçti.
Mikrop, sevilen parçalarını Bucalı anneler için
seslendirirken matine boyunca anneler bol bol
dans edip şarkılar söyleyerek sanatçı Mikrop’a
eşlik etti. Belediye Başkanı Görkem Duman,
“Hayatımızın en kıymetli, en değerli varlıkları
annelerimize olan sevgi ve minnettarlığımızı
göstermek için bugün çok özel ve anlamlı bir gün.
Tüm annelerimizin Anneler Günü’nü kutluyorum”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Buca Belediyesi, ilçede yaşayan annelerin unutamayacakları bir gün geçirmeleri amacıyla
Gölet Tesisleri’nde Kadınlar Matinesi düzenledi. Programda Mikrop söyledi, anneler eğlendi

Menemen’in en önemli tarımsal
ürünlerinden olan ve bu yıl
yaklaşık 7 bin tonluk üretimle,
İzmir’deki çilek üretiminin
yüzde 55’ini karşılayan
Emiralem Çileği için
düzenlenen 15. Emiralem
Çilek Festivali, renkli anlar
ve unutulmaz anılarla
birlikte sona erdi. İki günlük
festival maratonunda,
Emiralem girişinden
itibaren yaşanan
yoğunluk ve
festival
atmosferinde hem
çocuklar hem de
büyükler,
Emiralem’in dillere
destan çileğini tatma
ve keyifli anlar geçirme
fırsatı buldu. Menemen Belediye Başkanı
Aydın Pehlivan, “Her sene rekor kırıyoruz,
bu yıl milyonu aştık” dedi. (Haber Merkezi)

CELAL ATİK’TE TAM 
BİR GÖRSEL       SÖLEN
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin düzenlediği ‘Dans Sporu Latin ve Standart
Türkiye Kulüpler Arası Etap Yarışması’ renkli görüntülere sahne oldu

FARKLI KATEGORİLER
Dansçılar, uluslararası standartlarda belirlenen
kurallar çerçevesinde; koreografi, müzikalite, uyum ve
atletik performans açısından değerlendirildi. Minikler,
solo yıldızlar, solo minikler, solo gençler, yetişkinler,
yıldızlar gibi kategorilerde yarışan dansçılar, izleyenlere
görsel bir şölen yaşattı. Türkiye Dans Sporları
Federasyonu Başkanı Barış Korkmaz Büyükşehir
Belediyesi’ne teşekkür etti. (Haber Merkezi)

Sutopunda hedef
yine şampiyonluk
Ülkemize Challenger Cup'ta üst üste iki

kez Avrupa Şampiyonluğu kazandıran
ve Türkiye 1.
Ligi'nde son
üç sezonun
şampiyonu
İzmir
Büyükşehir
Belediyesi
Spor Kulübü
Kadın
Sutopu
Takımı, üst

üste dördüncü lig şampiyonluğu
peşinde. Challenger Cup finalinde
yenerek kupaya uzandığı Galatasaray
Zena ile Lig finalinde bir kez daha
eşleşen İzmir Büyükşehir Belediyesi,
Ege Üniversitesi Prof. Dr. Sermed
Akgün Olimpik Yüzme Havuzu’nda
oynanan serinin ilk maçını 12-11
kazandı. (Haber Merkezi)
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İKİ GÜN YARIŞTILAR
İzmir Büyükşehir Belediyesi ve Türkiye Dans
Sporları Federasyonu iş birliğiyle Celal Atik
Spor Salonu’nda 10-11 Mayıs tarihlerinde
“Dans Sporu Latin ve Standart Türkiye
Kulüpler Arası Etap Yarışması” düzenlendi.
Türkiye Dans Sporu Federasyonu resmi web
adresinden kayıtlarını tamamlayan 23 ilden 400
sporcu, iki gün süren şampiyonada yarıştı. 
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748 yıllık gelenek
böyle yaşatılıyor
Karamanoğlu Mehmet Bey'in fermanıyla
13 Mayıs 1277'de Türkçenin resmi dil
olarak kabul edilmesinin 748. yıl dönümü
törenlerle kutlanıyor. Kutlamaların
üçüncü gününde Azerbaycanlı müzik
grubu Şuşa tarafından konser verildi.
Uluslararası Türk Kültürü Teşkilatı
(TÜRKSOY) desteğiyle, Özbekistanlı ses
sanatçıları sahne aldı, dans toplulukları
da gösteri yaptı. Kültür ve Turizm
Bakanlığı Güzel Sanatlar Genel
Müdürlüğü bünyesindeki Ankara Devlet
Klasik Türk Müziği Korosu tarafından
konser verildi. (AA)
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Söke, Karadeniz
rüzgarıyla coştu
Söke'nin Ovacık Yaylası’nda
yapılan şenlikte Karadeniz
türküleri seslendirildi, yöresel
kıyafet giyen vatandaşlar tulum ve
kemençe eşliğinde horon oynadı.
Kaymakam Ali Akça, şenliğin
hazırlanmasında emeği geçenlere
teşekkür etti. Belediye Başkanı
Mustafa İberya Arıkan da tüm
mahallelerde şenlik yapmaya
önem gösterdiklerini söyledi. (AA)

Manisa’nın Gördes ilçesine bağlı Kıranköy
Mahallesi’nde bu yıl 20’ncisi düzenlenen uçurtma
şenliği ve köy hayrına binlerce kişi katıldı. Yöresel
kıyafetlerle at üzerinde gerçekleşen temsili gelin
alma töreni büyük ilgiyle izlendi. Yarışmaların
ardından çayırlık alanda 15 pehlivanın kıyasıya
mücadele ettiği yağlı güreşler yapıldı. Güreşlerin
sonunda Seyfullah Karademir başpehlivan unvanını
kazandı. Geleneksel köy hayrında katılımcılara
keşkek, nohut ve helva ikram edildi.  (Haber Merkezi)

Çilek festivalinde
ziyaretçi rekoru
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